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TRANSCRIPT
July 30, 2007
Pape Ne 6

LL:

AC.

L.L

LL:

LL:

LL:

LL:

RI

LL:

AC:

LL:

AC:
LL.

AC:

LL:

Uh, well, when T went 1o, uh, § took his dad onc day to a Charger game and thaf's, the dad
solicited me on a sports agency and, ub, from there, you know, we starled comnmunicaring
alot more.

Uh-huh

From there.

Okay. So you took —

ftook the dad to a game,

And that dad for the record, his name?

Lamar Gnflin

That's bis stepfather?

Yes,

Is that corect? Okay. So you, you, you --

And Denige Griffin, went with his mom.

Okay. So the two, the, ihe Grffins, uh, weat as a couple with you to a San Diego
Chargers' NFL football game?

Yes.

Okay. And explain to us what happens there?

Do you know when that was? Was that, what year that was?
So you'll forgive because of all these --

Sure.

-- dates, it's been so long, 1 --

Well after yoo came hack, you said you came back from being incarcesaled during
Reggic's sophomore year at USC?

He was starting his sophomure seasen.
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RI:  -- whar other business, what other businesscs did he mentton?

LL:  They talked abour teal estate, uh, spotts agency, music, different types of things that they
wanted 0 ger into.

AC:  And, and when he was talking to --

IL: And hesaid --

AC: -~ you about --

LL: - it'd probably bebetier ifhe got the sports agency. 1guess him and Reggic atrcady
ialked abowurt it 1o maybe save somce of his money for his markesing and, and commissions
for a agent, so.

AC:  And when he's (alking to you about his, 15 he talking about &t in conversation that be's
wanting (o start tlos or is hetalking 10 you about you actualiy being mmvolved? *Cause I'm
trying to undeestand 17 yon, you haven't been in contact for two years and you come out
and one week or two weeks all of a sudden he's bringing business proposals to you.

LL: No, you gotta think wher [ went aver there, the first time we started hanging oul, talking
it wase't hike, Tjnst went over there one time from when took the product, We started
talking and conversating morc and more, hike cvery day we were talking so it wasn't just
a anctimne thiug.

AC:  Prior to you pning away?

LL: No, no

AC. Afier.

LL:  When I came borme.

AC:  You started --

LE:  Afier the first time --

AC:  --delivering the cintment --

LL. -~ f was falking to him, yeab, I delivered the ointment. We had some good conversatioas,
just talking and he's kind of like lorvely, lixe call my phorne and says hey swing by the

house. Fdide’t have nothing to do so that was a way to keep me out oftrouble soI'd
swing by, warch TV with him, maybe a football game.
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LL:

1 AC:

| 31 %

AC:

LL:

AC:

AC

O -

AC,

Li.:

AC:

AC:

LI

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

1L

I don't remember, it's been so long,

Okay.

1 know we were i the Sycuan box though.

Okay. So did you get the tickets from Michael Michaels?
Yes.

Okay. And so the game, it was Lamar, Denisc, you --
And Tgvan

And Jovan?

Yeah, that's hus brother,

Uh-hauh

Ycab.

And Michaels?

Yes.

Okay, so --

Aud all Sycuan tribal members.

Okay. And so then it was an informal discussion of the business deal?
1 waso't 0o much --

Or was it --

- lalk about busmess ien. At the gane -~

Okay.

-- actva: game. Michael gets, you know, [ told him what they bad proposed to me and 1
talked o Michael. He met "em at the game and it wasn't 100 much talk at the game, just
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LL:  Ycah

AC:  And you're, and that two-month period before that meeting began, ean yon approximate
how many times you mipht’ ve talked 10 him?

LL:  Maybe three.

AC:  Okay.

LL:  Twu, three.

AC:  And would you initate these calls or did he ever call you?

LL:  Hecalled me sometimes.

AC:  Okay.

RI. Dig, did you socialize at all with bim?

LL:  Yeah, you mean as far as club, go out and hang out?

RY: Ycah,

LIl: Yeah

RY:  Tei} us about that. This is when he's at USC now.

Li:  Yes.

RJ:  Okay.

LL: Uk

PW:  You also knew s cousin now, right?

LL: Bennety, Darry)?

PW.  Yeah, apguy, isn'1if --

i Yeah,

PW:  That's Reggie's cousin,
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RrJ: And would Todd McNair make --

LL:  Yeah, that's it, McNair. Yeah.

PW:  (Unintellipiblc).

RJ:  Okay. Okay. So, so he was with y;;)u when you sociatized?
LL:  Oune time we went to the club [ got a picture,

AC:  With?

LL: Wb, with, ub, Reggie wasn't init bur T-Mac and Fasion was inil. Reggte had gotina
argument with, soree girls were arguing and he wasn't in the picture but.

RJ: When, when did this exacily occus? When you were sucializing with Todd McNair and
Regpic?

I.1.  Imean it was fwo tmes. He came down for the Marshall Faulk party, too, 2nd we got
hira that room, Reggie the room down there.

RJ. Okay.

LL:  McNair was down there for that, t0o. Bul, uh, this was right before the UCLA pame.
AC:  His sophomore season?

L voior

AC:  Jnior season?

LL:  Yeah, Ididn't go out any during his sophomore season with him.

RJ:  And, and was this in Los Angeles orin --

LL  Los Angeles

RI: Do, do you remeruber what clubs you wenl t0?

LL: idont know the name of ‘e but Larry Pearce vas, was with us, one of Reggie's friends,
and, uh-- ‘

AC:  Larry?
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LL: Pcarcc.
AC:  Pearce?
LL:  Yeah

AC:  Ind he play football at USC?
LL:  Heplayed with Reggie at Helix.
AC:  AtHelix, ckay.

LI: Yeah

AC:  And did they, [ mean, were they, you were communicanng and he said hey, come on vp
or you were in the area and you ran into bim or?

RJ: Yeah, hedp us undesstand whether this was just, uh, you bumped into each other
I.L:  No, this was afier the game. We had went to the game.

AC:  You wcut to a USC zamc?

LL:  Yeah.

RJ: And it was a UCLA game?

LL:  No, this was before that game. [don’t know which game it was.

RI Okay.

AC:  You were -

LL:  Tknow they were playing {J --

AC: - you went 1o a USC gane?

Li: - they were playing UCLA like the next pame. They had iike atwo orthree week break
or something [ semember.

AC:  Okay.
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LL:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

A

LL:

AC:

LL:

AC:

AC:

LL;

AC:

iLL:

AC:

Okay. So he's hiving at 310 Wilshirc?
(Umntelligible},

So you, Michael Michaels go to his apartment.
Yeah.

Anyonc clsc?

Were Lamar and Denise thore?

Lamar and Denise was there, uh -

Jovan?

Jovan, ub, what's {is friiead? 1, ub, Laay aod Sam.
Last iames?

Tdon't know Sam's, Lany's iast namc is Pearce
Okay.

Thar's one of Reggie fricnd.

From San Diego?

Yes.

Okay.

Ang another one was Sarn and, uh, that's it

Now is Sam a, a player, a USC foothall player?
He used to play leoiball wilh Regyie in high school.
Okay.

Okay. So you're at the apartiment then, then does the entire patly go out to cat?
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LL: - with and Reggic.

AC:  Just the ihree of yon?

Li:  Yes

RI: Axnd that --

AC:  And did you go to the party with them?

LL:  Yeah, we went, wet be rode in the Jimo with vs te the Faulk perty.

AC.  Was itjust the three of you in the limo?

LL:  No, it was Tony Qwinn's wile, ub, my sisier, Michacl, Reggie.

AC-  And Todd McNair was part of that ns weil?

LL:  No, he didn't |;idc with us.

AC: Hcdidn't nde in the limo?

LL: No, be didn't ode inthe Hmo with us.

AC:  Was he aware that Reggie was riling inthe limo --

LL:  Yeah

AC: - with you guys?

RJ:  How, how do you know he was awarc?

LE:  Becsuse when we left the party, he was with Regpic when we got in the {imo, and he told
Reggte, youn know, be safc and stay out of trouble

RJ:  Did, did he come to the paity?

LL:  Yeah, ic was at the party.

R McNaw showed up at the party?

LL:  Yeah, at the Faulk party, yeah.
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LL:  Sport, yeah, starting it

AC:  Docs he give any other insight imin what he wanis it to be, wha he wants to be involved?

LL:  Ne.

AC:  Anytbing like that in that mnccting?

LE:  Na, that's it.

RJ: Lioyd --

LL:  Now what [ know, I think he was just doing it to get money.

PW. Letuponit

RJ. - ‘cause Lloyd, when you talked about sporls agency, what was, whal was the
understanding that you had or what did Bush say because sports azency could be, you
kpow, a, 2 lot of different things, representing, marketing, it could be --

LL: It was all those, it was 2all oce stop; marketing, contracts.

RI: So yeur understanding at thal time and Reggic's understaading was you guys were gonoa
put togetber and develop &, a conplete --

IL:  Yesb, his family, his famly, he like, I can't be on it but my family gets half my
percenlage when we cau do it nighl, the perceniage (v his family. You're always covering
it up.

AC:  You wanna break, you'rc cyemg 1t? Uh, so he, he goes along with this and says his
family's gonna be invelved and, and because I wanna ask this question, was that the first
time he had met Michaels?

IL:  Yes.

AC:  Reggie?

LL:  Yes.

AC:  That was the fnst timce?

LL: First time.
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RI:  To your, to your knowledge did Michact Michacks provide 'cm anytling uvp until that

point?
LL: No,
RJ:  Okay.

AC:  So the agreement, Jet's move forward, Reggic gives his okay, what's the next -

RI: What's the very next thing --

AC: -~ or how, what's the next thing -
RE - that happens?
AC: -~ siep w where?

LL:  The very firs, the very, very next step is, ckay, since we're partners oow, this 15 Lamar,
since we're partners now, we, we fell behind on some bills, credit card debt, you kaow,
we' re behind a our bills, we necd a loan.

AC.  Was that the samc day? How far aficr when -~

LY:  That was likc two days later.

AC:  Two days after you met -

LL:  Yeah.

AC: -~ with Reggie, Lamar comes to you and has, says he's got {inancial problems.

LL.  Yeah,

AC:  Comes to you or comes to Michaels or how did --

LL:  Comes tomne

AC: Okay.

LL: And [said ] don't have thai money right now b, ub, I can as;k -

AC.  Where was that conversation occur? Do you remember?
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AC:

LL:

AC:

1L:

AC:

IL:

AC:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC

LL.

AC:

LL:

At, at his housc. I always went there --
At his house?
- like every day bke Tteld you.

Okay.

Ican't really just, yon know, break down the exact times and dates "causc it's been so

fong. | mever thought I would ever have to, so I'm not thinking, remembering.
Sure, surc.

So.

Was there anyone else there when he asked you for the, the assistance?
Oh, yeah, I gress Denisc.

So it was the thiee of you there?

Ycab.

And he mdicates be's got some frnanctal --

Both of 'em.

-- troubie?

Both of "cm.

Okay.

Denise credil cards, whatever, they beth all together said they needed $28,000,

They came with that disect sumber?
Yezh, it was $28,000

Okay. And what did, and so they make their request?

Sol, L ali fcould dois run it by to Michael . Michacl was like okay, sure, no problem.

He gave me the money and [ went and took it to "em
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RI:

BL:
RI:

LL:

AC:

LI.:

LL:

LL:

RE

LIL:

LL:

Uh, give us a timeframe. You said that it was sometime i October when you met with
Reggic in the parking Joi. So arc westill in Octo ber when you, when, ub, Lamar tells
you”?

Irobably Novcﬁber when they got the 28 yrand.

Okay. So we'rc --

November

- talking, and this is his ju, juvior year?

Sophomore.

Sophumore yeai.

Okay. 1t's his sophomore year.

Yeah.

All right, so we're talking, uh, end of, somewhere close to end of October is wheo you
had the initial meeting wilh Reggic and Michacls, and kncw that you guys wesc gonoa
beoome partners in this --

Sporls agency.

-- sports agency business?

Right.

Raglht afler thay, that's when Lamar says hey look, we've got these ueeds, it's gonnz cost
us this amount of moncy.

Right.

Okay. And that's when you deliver?

Yes.

Okay. So be purchased that car sometime in Novembes?

Tug ht.
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RI:  Okay.

T.L:  No, no, uh, Lamar did.

RJI:  Rignt.

IL-  Yezh, it was November/December. I'mi not sure exactly but it was not, it wasn't 0o much
time, no imore than three months.

RJ:  Okay.

LL:  Ycah

RJ:  And then what'« the next thing that happens?

AC: Well, uh, were there discussions inthat time penod about the business?

LL:  Yeah, obh, yeah, every day --

AC: I mean, what --

LL:  --it was dealmg the business was going on, what we nceded fo got done,

AC-  Soevery day once the approval from Reggie came, you guys were starling o work on
this business?

LL:  Business, too, yeah

AC:  And was that psisparily you and Lamar? Who was iuvelved in those conversations?

LL: Allofus.

AC:  Okay

LL:  Michaels.

AC: Did you meet or would you talk by phone or --

LL:  Wehad alot of snestings, a whole bunch of meetings. Well some -

AC: Ihd Lamar work?

LL:

Yeah, as & security guard, ycah, at the high scheel.
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AC:  Okay. So hccalls and says he's found the car. Docs he give you an amount but for the
car?

EL:  Yeah, he needed $13,000.

AC:  Heneeded $13,000.

LL:  Ithink the car was like 15 or 16, but he neede d 13 down to walk away with, [think his
payment was like 220 a month after that.

AC Okay.

Lo Afier he pur the 13 down.

RJ:  Where, where did you get the $13,000?

LL: Igor it from my sisier.

RJ:  And your sister is?

LL:  Lisa Lakc.

RJ:  Okay.

LL:  Yecah

RJ:  And she gave you the, was it a cash, check?

LL: Cash, cash.

RJ:  Okay.

LL:  You know we had to0 do everything with cash.

AC:  Why'd you have 10 do cverything with cash?

LI: For you guys.

AC:  But elaboratc on, o the --
Jmean, they, you know, we were aware that what we were doinp wasn't, T guess, you

1L:

know, couldn’t give him moncy, he didn't wanna drawany, ub, he didn't wanna draw any
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LL M-A-T-E-S-H-A.

RE: Okay. Where's Maiesha now?

LL:  She's in LA, She hves in L. A, now.

RIL Okay.

AC:  Okay. So the $13,000 you, you call your sister?
LI. Yeah

AC: And ask her for this money?

LL.  Yeah, they knew what was going on, tog, because my sister’s ex-husband wsed 1o be an
agenl. And she was (cliing me don’t do tf, you know.

AC:  So you had conversations wilh your family about this business you were pulling
togcther?

LL:  Yes

AC:  Who all knew about the business?

LL: My sister, my moem, ob, her ex-hushand who was an ageat, who at first was supposed to
work wilty us bui then, al the beginning it was vkay, you know, and then as ime weat by
end 1t started geling closer, they started jcokmg for any kind of way to pull out. Oh, we
need a bigger agent, that's why wehad to go bire Dave Cervantes and then, you kuow,
they just kept locking, well he, theu they, uh, your friends with Shug Knight, (hat's
another rcason Reggic dida't wanna do it. | mean, al the end everything just starled when
he was trying to pull out and look for any rcason o puil out.

AC:  So at the beginning your, your brother-m-law -

LL:  Brother-in-law was supposed 1o be the agent for the company.

RI: And his name --

AC:  Aud dud --

RrJ -- for the record?
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AC:  'm ibinking, but whal I mcan --

Rl Well Ict me, before we go, all right, you, there, there's quite abit of money being passed
out here.

LL:  Oh, yeah, it's a lot of meney being passed out.

RI: $28,000. $13,000, $5,000, did, was anyone keeping a list, a fab as to how much was
going to him?

LL: Mo, because | knew cvery moath how much [ was giving him outside, I knew it was five,
and the I'3, it was the big numbers } was worried about, and 1 wasn’t worried about it ['ra
thinking, you know, when hecocs to the NFL everything's gonaa be all night, where it
Wwas minute anyway

RE So the, T mean, 50 you never had a tablet where you put down anythnmy at 2ll on the
amounts?

T.L:  Everything was inmy head.
RI: Okay
LL:  Yeuh

AC:  And so when you're askimg, when you ask your sister, ' assuming she took thar oul ofa
baok account?

LL: Uk, I can't say where she got it from. I don'tknow if she tad it laying around or what.

AC:  Okay. And your mom, are you aware of whether she nad to take that all out of a bank
account or whether”?

LL:  Yeah, she got some and we got the receipts where she pulled siufl out of the accounts for
hin.

AC.  Okay.
IL:  Like when she bought, | think she pulled out whenshe, where'd they co to Hawail with
Lamar? Idon't know. There was one of "em where hey couldn’t catch ineor Michacls so

they called her and pot money ditectly from her to go to Hawai, one of those trips.

AC: Okay. Solet's keep gong on timeline. The 35,000 doltars come next for the rims?
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AC:  Okay.

RJ: Okay. But when did the payments, the $3,000 starl?

1.L:  After he pot the car.

RJ:  Okay. So there's a break.” So, uh, so there'sa littie bit of a break,

LL: Irnean, that was just a sct nember, 1t was like he might, I nced $i,500, three, and then it
just got mainly where it was just once a month, $3,000,

RI:  When did thar start, when you acteally just boiled it down and said, and said --

LL:  That was right afier the car. Whencver the purchase ofthe car, I was so confused 'cause
so much was going on every day --

AC: Sure.

LL: - it's hard forsnc.

AC:  $28,000 was the first major paymenl.

LI:  That was the first payinent periog.

AC:.  Thep theve was, taen there was a delay before --

1d-  Not with Lamar because | remembes, 1 mean, it was probably a month and then they
asked Michael for some more money.

AC: A monih aiter the $28,0007

LL:  Yes

AC:  And then they asked Michaeis for some more money.

LL:  Tiwas nonstop after that. After that it was, like, if was ponstop, it was always money
being asked. t's 50 much that's it's hard (o remenber dates and hmes and specifics --

AC:  Qkay.

LL: - amounts.
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LL: - you think your safc.

AC. - wld her whar?

LL:  That, yeah, that, that she, that we were doiwg (he sports agency and it was goona be a
husiness. He's been up in the toom, i my mom's rootn, he's been lo the house a few

nines.

AC:  So Reggie had been to your mom's house?

LL:  Ycah
AC:  Okay.
ILL:  Yeah,

AC:.  During the sophomore season?

LL:  Aud my sister’s house, that's why it waso't a Bg deal when you give out this money, and
issue it out because you kind of feel -~

AC: SoReg --

LL: - safe,

AC: -~ so Reggie had been 10 your sister’s house amd your mom's house?
LL: Yeah

AC:  And has, and had at that time discussed this agency?

LL:  Notinthe detail, just they kncw what was gonnaon. e was like yeah the company's
gonna be big. You kpow, it was like never, like, specifics about it but just ackuowledged
that he was coming, you krow.

AC:  Was he there, when he came and visited them 2t the house, was he siill, was it during the
season?

LL:  Was who there?

AC:  Reg, Repgie. When he would come and he was at your mom's house and your sister's
bouse, was that during his season?
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ILL:  Lamar, IDcnisc --

RI: Well that's the BCS championship game?

LL:  Yeah.
AC.  Uh-huhb
RJ: Okay.

AC:  Lamar, Densc?

L Aad Jovan,

AC:  Jovan, bought them --
LL:  Webought those tickets.
AC:  Airfare lickets?

LL:  Airfarc tickets, the travel agent's trying to find, 'causc she weat out af buginess, but says
she has 'em somcwhere.

AC:  And the Lemuel paid for those?

L. Yes.

AC:  Okay. And did he pay for botel, lodpiug or anything?

LL:  No. they had the money, we gave 'em --

AC:  They had moncy --

LL:  --money.

ACT - for tha?

1L:  Wegave 'emn moncy, but he just actually bought the tickels from --
AC:  Okay.

LL: - the travel agent for us.
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AC: Just you?

LL:  Yeah

AC:  Were there other spectators er general pubhic in there?
Li.:  No, it was closed to everybody else.

AC:  Okay.

RJ:  But. but normally the gate's closed, correct?

LL: Yezlb, ihey opened it

RJ:  And who was at the pgate, do you remember?

LL. [don't, Ican't recall. Tcan't recall

RJ:  Butyoa, but you bad to, did you bave to tell somebody your nawe or just teil "em, bow,
teli, telf us how, you koow, as best you can recall”

1.LL.  Idon't think I had totcll asybedy. I, Ijust think I said X was here for Reggic. [ think
Reggic might' ve just told the person at the gate if [ recall because they never asked for

my name.

RY: What, what'd you do on those occasions after practice? Did you go out with him or what
happened?

LL:  (nve him meaey, Lhat's what I was up there for.

AC:  Okay.

RJ:  Butone other while we're on this -

AC:  Uh-huh,

RJ: -- ever z2itend any cther cootests or games with any other USC intercollegiaie sporis --
LL.  No.

RJ- - and that? So the football and the practice was the only time on campus?

LL:  Yeah
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LL: I rcached out to him.
RI: You knew Cer -

LL: )1, Ididn't know im. I guess wewere intervicwing people and then Lamar was like
yeah, you know, it sounds hke he's, he's the ove.

AC. Okay. So you --

LL: I'm jike -

AC: -~ knew Dave, you knew --

LL:  Tdidn't know Dave.

AC:  You didn' t know Dave?

LL:  No.

AC:  How did you?

LL:  His namc jusi popped up as a good agent that -
AC.  Who talked about him?

LL:  --uh, Michacl, Michacl brought lim around. 1 don't know how Michael got him
AC:  Michaels brought him around --

LL:  Yecah

AC: - lo everybody?

1.IL:  Yeah

AC: Okay And yon said you interviewed hin?

LL:  Yeah we iterviewed --

AC:  Who was part of that uiterview process?

LL:  Uh, mc, Michael and, ul, Lamar,
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LI

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

[L:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

Yeab.
-- like satary?
A salary.

Okay. And how much did you pay him?

First it started off we would give bim, like, between him and Matt Ithink it was 20a

month,

Him and who?

Matl Cohen, thai was his assistant that worked with im.
Okay.

Yeah.

Woikcd with Cervantes?

Yeah, over at BC Sporis.

Okay. So you staried paying them both what?
I'think it 20 grand a month, Like --

You were paying them 20 grand a wmenth?
Yeah.

Where were you getiing that 20 grand?

Well 1t was only two months and Sycuan helped with, uh, Sycuan hefped with one of the

paymenis.

Okay.

Yeall, and the rest I got from my mem, 1 got the check, we got the bank records to show.

Okay.

The checks
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AC:

LL:

AC:

LE:

AC:

LL:

AC:

LL.

AC:
11
AC:
LL:
AC:
LL:

AC:

LL:

AC:

TL:

L1

AC:

So then --

So it was only {o1 like -
-~ 50 you -

-- two months 'cause [ don't thimk --
-- paid Iike half --

-- anythmg likc going on.
You paid by cash?

No, checks.

You wrote checks --

Ta Dave, yeali.

-- to Davc?

Ycah.

Okay. Ané so parl afthat Syenan and part ofthal was coming from your --

- Yeah.

-- mom?

Yeah.

Qkny.

Tirst 20 --

And you paid htm two months?
Two or three 1f § recall,

And what was he doing in those two, ihree months?
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LL.  Uh, that we, and Frosty Rutger

RT: Okay  Rutyer was one of --

AC:  Frosty Ruiger.

RI:  --he was one of the players, too, that you guys were, uh --
LL:  Recruiting, yeah,

_ RI:  Okay Uh, and, and to yonr knowledge, were those, were thosc guys, ub, were they
finished with thetr eligibility or were they, did they make any agreemems 1o be
represented?

1.1 No, they weren't taking anything, there was nothing illegal. T mean, it was nothing they
did, just tatking, conversation.

RJ.  Okay So you had no, no verbal oz, uh, written agreements with them?

LL: No, no, no, no.

RS Okay.

AC:  You indicated you bronght Winston dewn?

LL. Yeah.

AC:  Well, uh, can you explain that?

T.J.: Just avecruiling Lrip, you know.

AC:  Okay. So you broaght him down to San Dicgo?

LY. Yes

AC:  You drove lum?

LL:  No, nn, no. He cawe down, uh, this was afier the season though.

AC:  After Reggie's sophomore --

LL After --
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AC:  --scason of junior scason?

LL.  Junior seasou.

AC:  Afier Regpie's junior season Winston drove down?
LL:  Yeabh, he was a senigr and he was going to the leaguc.

AC:  He had already declared for the drafi?

LL: Yeah, thongh he was a senjor, and that was his --
AC:  Oh,
Li. - iast yeah, veah.

AC: Ile bhad already declared or he was going to be a senior?
LL:  Hedectared

AC:  Okay.

LL:  Yeah

AC:  And then you bronght him dowm. So he had, he had already fevegone s --
LL: Ycs,

AC. - eligibility?

LL:  Yes.

AC: Okay.

RI: Letr’s go with the house so, since we' re there.

AC:  We, where were, well where we? We're af the rms nght?
PW: No, no, no. Rims were an hour ago.

RJ:  Why, why don't vou walk --
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RI:  And that was with the understanding --

LL: Tpuess Lamay wold me Reggie did, but before, tike I'said, you gotla irear it from Reggie's
mouth. [ don’t who bronghl itup, they said Regpie did.

RJ: And that was with the understanding that, uhb, they, he was gonna kick back a bundred
thousaud?

LL: That he was gonna give a hundred to Mike for doing it.
AC:.  Once Le signed and went --
I1:  Once he signed and went to the NFL and get the house out of bis pame.

RJ What realtor and all that? Help uswith the paperwork onthat thing was done? What
realtor and, uh, who was invoived 1n the transaction?

LL: Who'd [ ran that througa? [ do that with Lewis Skyard or did [ do it with Jenny? Tried it
with Jeony --

BW: Jenny Crane.

LL:  Jonny, huh? Idid it with Jenny Cranc. She had a, 1 was working with her at the tme
She had a business called Loan Sheppers. And, vh, I did the loan for him on that house.

AC:  And what do you mean yon did the joan?
LL:  1was loan officer on the housc.

AC: . Okay.

LY:  Tgotthem the foan from Mike.

AC:  Okay.

LL.  Yeal, for thai house?

RIJ Who actually owned the house?

LL:  Itwas brand new, no oue ever lived in it

RJ Wasitabuilder or who did you purchase --
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LL:  They were supposcd to pay, they paid the bifls 1 think.

AC: Okay. Sa they were, when this whole agreemcnt it was gonna be they paid $1400
dollars in rent and they pa:d the bills?

LL: Yeah,
AC:  Okay.
RJ: And how much wezre you putting ou: on the rent?

LL:  Wcll atthe end 1cended up, well, putting out, where the checks, half of whar Mike was
paying. . '

RI: Which was what all togetlicr?

LL: It was 1,200 so 2,100,

AC:  Youpaid 2,100 doflars for, 2 month for their rent?

LL:  Yeah

AC.  And how many, for how many monihs?

LL:  Tdon't know. Tt was only abent three or four 'cause we were like they not sticking 10 their
agreement. [ got the checks srubs that you can sce that my mom was giving to Michae
for the housc.

RJ: So, so they moved 1u, in March of what? 20057

LL:  Yes.

RT: And they were in there for how long?

“L1: Nine months or --

PW. Isewved the eviction notice ju Februvary.

RJ: Fcbiuary uf 20067

PW: Yeah

LL: il months.
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AC:  And who told you that?

LL:  Reggie did.

AC.  Okay.

LL:  And [ heard Pete Carroll talking with Tamar. He dién't know T was there but Lamar was
fetting me hear everything ! needed to get just in case somebody came and asked about
the situation.

AC:  So you hcazd Pete Carroll on the phone talking --

LIz Yeah, telting Lamar --

AC: to

LL:  -- what be needed.

AC:  Was that oo speakerphone?

LL:  And onthe speaker on his, or his tric phonc.

RT: Go, go back through it as, as, as best you can recall exacily what was said?

£.I-  Hey, man, man. They called me into the office, you know, he called panicking hike.

AC:.  Reggic called?

LL: Reggie did. And, uh, basically told me, ub, you know, first he said say Bandiz, if they ask
about the car anyway, just say Bandit beught it. Then hc --

AC:  Bandu?

LL:  That's Darryl, who T was telling you about {hat's his --

AC:  Okay.

LL:  --nickname, Bandi.

AC: His cousin?

1.I:  His cousin
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LL:  Uh, told him, that's when we got the leases iopether, get a lcase and show that you have 2
lcasc and, and, uh, make surc that you guys been paying all the rent, nobody's been
helping you, appear on the lease that way. And -- ‘

AC:  And do you know what, approximately what time that call was made?

LL: No, I doa't. Tcould check my phore rccords pmbably. It waes in, I don’t know if | looked,
thoughb 1 could tell becausc --

RJ:  What, what month would, would it have been?

LL:  lIthad to be, lct's sce March they bought the house, nght? It had ro be cither April or
May.

PW:  Yes, don'l tatk so loud.

Li: Ymuying tothink. Il would have to be, 'caweJ think 31 was ngin when the season was
statting ' 05

BW:  (Uniniclligble).

LL:  I'm spcculating ‘causc I'm not surc so don't, think it mmght’ ve been hike --
PW: Do you want me (o grab (be leasc? |
AC:  The leace was dated --

RJ: in May.

AC: -- Memonal Day, ¢orrect?

R_I: Memorial Day.

TL:  May of what?

BW: '05.

RJ:  Iihnk that's comrect, '05.

LL:  Then that's probably whea it bappened 'causc wedide't have alease uwtil that phooe cali.
There was acver a lcase.

AC:  Soiherc was uo tease when the house was hought ?
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LL:  No, no.

AC:  There was no -

LL:  Wedidn't gel a lease nnti] that day,

AC: - orrent agreement or anything like that?

LL: No, wedidn't gera -

RJ: What was your undcrstanding of what Pete Carroll knew about the arrangemenis on the
bouse?

LL:  They said it was an anonymous f1p that he was tiving in a house bought by agents.

AC:  Did he ask whether or not, ] mean, did Lamar confirm that or was it ever discussed?

LL: ‘That's what Lamar told me, and Reegie told me dout the e¢-mail. The e-mail is an
anorymous tip that they're living ina house bought by agents and Reggie's driving a car
bought by agenls.

RJ:  Okay. So then when Pete Carroll calis, from that conversation docs Pete Carroll say
anything that wouvld iead nue to believe thal he koe w that 1hey were living in that honse
with other people paying for it7

LL: Yeal, 'cause be told him to get the lease together. ! mean, basically he gotta koow if
someong's paying $1,400 dollars a monih and barely getting by making thal rent, they
caw'{ pussibly pay 254,200 dollar a month rmortgage. It's impossible. You can't even
makc $1,400 dollars you fail behind.

RI: Axd when he sugpests that they get a lease, exactly, did he —

LL:  ¥Me would, no, hesaid what do I need for the N-C-double-A if they come? 1 remember
the fanguage 'cavse Lamar was asking him.

AC: Lamar --

LI:  Because ihey thouglt that the Pac-1¢ or somebod y clse was gonna find oul and that was
the purposc of getting a lease,

AC:  So on that call specifically, Lainar asked, whalt do I need for the NCAA?
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LL

RI:
LL:

RI:

AC

RI:

LL:

LL:

AC:

LL:

AC:
LL:

AC:

LL:

LL:

AC:

1L:

What do [ nced :f anybody comcs 1o cover mysclf, and he told him, you know, basically
how (0 cover itup, ga your leasc inline, don't make it appcar that anybody clsc was
paying. I'm listening to everything he's saying that's why we put it bke that on the lease.

And this 15, and this is Pete Carroll calling Lamar?

Yes.

Okay.

Was there anyoue else in the room with Pete Carroll thar you were aware of?

Ne, ne, ne, Ididn't, I doo't think so.

What, what was your vnderstanding from where was Pete Cairoll calling”?

T was figuning from the school because I thoughi Lamar called him at the office 1'm nat
sure thongh, al} specuiazon,

So, so if the lease was done in May and again, we'se just trymg to, would that call have
been done inMay?

That's what I'm figuriog, ycah.

How gnickly after —-

*Cause we didn’t have a lease --

- that cali did the lease get drawn up?

The next, ah, day or two.

So after the cadl, the next day or two the lease was deawn up”?
Yeah, we didn't have aleasc before that.

Who was mmvolved in drawing up the lcase?

! think my brother-im-taw got it done if I recall, T.em.

Okay.

So
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LI --dcal where if's already done. And --
AC And--

LL: - you £ill i the blanks for everything.
AC. - and be gave that to you --

LL:  Yeah

AC. - to have him fill owt?

LL:  Yeah

AC:  Who was present 1o sign that lease?

LL: Idon't, [doo't know if Mike was or, | don't gen remember, honestly. 1 just know that we
got the lcase to 'em and gol 1l signed.

AC:  So was, did you lalk to Michaels about dr, having to, once the cali from --
LL:  Yeah
AC. - Pete Carmoll --

LL:  thad totell Michael just in case they notified him ' canse it was 1o his name what to do.

AC: Did be -
LL:  Sohe -
AC.  -- have w sign that lcasc?

LL: Did hesign that R? Like I gaid, I let my brother-in-law handle it.
AC:  Okay. So vour brother-in --
LL:  Tdou't remember exactly --

AC:  -law would be the one, he is (he one thal bad everyoue sign the proper siguatures signed
on thal?

Li:  If7 recall
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LI. T preity surc that they wanied to sce it [ think they wanted a copy or at least sec there
was a leasc.

AC:  So, do you ever --

LL: Totnol--

AC: -~ are you aware whether that cver gor forwarded to anyene at USC?
LL: --I'm pot sure,

AC: Okay. ’

LL:  Becapse | think they were, 'm pot sure. I, Idow't know.

AC:  Ongce lhey were not paying renl, were there any discussions with them about, | mean the,
- the first coaple of months that they're not paying, ! mean, it sounds like -~

LI: Tt was like the way where, where vou're already in, where you goita kecp going down,
what can you say? You know, they dide't pay 1,400 but you gave Lamar this money
alrcady. So it was not too much you can do.

AC:  Sovyou just can -~

LYI:  Kept going, you know,

AC:  Okay.

Li.  All yoo can do.

AC:  Where were you in the process of the company a1 this poiat?

LEL:  We were just waitmg on Reggie, | mean, we weren't even, like, whep we first started we
weren't doing any recruiting or anything till Reggie was chigible. That's when we started.

AC:  Now, did you guys have a, a buililing or an office or anything ltke that?

LL: Wewwe, we were inthe process of leasing some, a space out from another guy named
Dave in La Jolla.

AC: Okay,
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LL:  And Lamar had went up there and looked at the office space there.

AC:  Lamar did?

II.  Yeah

AC: Okay. And you, you pever purchased it or —

LL:  No, because I ended up getting incarcerated. DBefore that he end up, everything fell apart
anyway. Imean, right now knowing what T know, he never had any imcations. He was
Just irying to get money. [ think he never really planned oo geing. He was just trying to

ger moncy and nsc that silualion 16 8Ct mONCy.

RI: Was, was it, was tunderstoed or was it ever said that Reggie was gonna come out afier
his junior year?

LL:  Yeah, hetold me he was coming eut afler his junior year.
rI When did he tell you that?

LL:  His sophomorse year. He conido't wait to get his Ferrari and, you know, just talking about
the stuif that he wanis.

PW: Tell 'em zbout the Ferrari. Tell'em.

LL:  Oh, when we were supposed to go to the Ferrari? That's when Mike Omstein cailed him
though. 1 knew he was getting money from Orstein, too, the whole sime ‘cause he told
me,

AC:  Okay. When was, when did he tell you he was getting money from Mike Ornstein?

LL:  Ob, he told mc he worked for him and the dudc looks out for him,

AT Okay.

LL:  "CauseI,and I, at Adidas or Nike, wherever hewnrked with him.

AC:  Wheo did Regge tell you that he -

LL: 'Canse --

AC: -~ when did he tel! you that?
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LL: .- ‘causc hc had brought up the guy, you know, was trying fo get him-a deal with Adidas
alrcady.
A Uh-hnh

LL:  Fm like, is that 1igln? And be was Dke, yeah, but I'm oot gonna do notlung with him. I'm
just gonna use him for money, That's what he teld me.

AC:  Was that during his sopbomore year or junior ycar?

LL:  Sophomore yvear he worked for him, no, or junior vear it might, Ithink it was his junior
ycar, i

AC Okay.

LE.  Orhis sophoinore year. Ithink he worked for a record label his freshman year, and his

jumior year, sophomore and jumor year | think he worked with Mike Omstein.

AC:  Did be tell you whai he did for Mike Ornstein?

I.L.  Nothing, hejust told me he got paid and he didn't have o do anything really.

AC:  Okay And sv be said Mike Ornstein was givisg him moncy as weli?

LL:  Yeah, and, and Lamar told me that, to0, ‘cause he bought tickets to one game.

AC: Who bought tickeis?

LL:  Mike Ornstein,

AC:  DBought tickets for who?

LL: For Lamar am;I Denisc 1o a gamc.

Rl You mean by tickeis --

LL:  Travel tickets, like airtine, airhine tickets and hotel and pay for the hotel. This was af the
end 'cause 1t was funny (o me. The whole year we' e been giving hira all the snouey for
all their away games, buying the tickets and then like towards the end of the season, they
stopped asking for money and tickets so T knew somebody was preing 'em the money and

the tickels.

AC: 5o you gave them money 0 aticnd all the away games?
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LL:

AC:

LL:

AC:

Li:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

EL:

AC:

Li:

RJ:

LI

Pw:

LL:

AC:

Ycah.
Cash?
Yeah.

And did you give that to them right before the away games or was that included in their
monthly --

“Thar was nght --

-- stipend?

-- hefore it to them.

Okay.

Like the Hawaii gamec.

When they went to Hawaii?

Gave "om like 7,500,

You gave them 7,5007

And where did thal case come from?

I think that's the one where they called my mom directly, if ' m not mistaken.
And, and your mom goi the cash?

Gave it 1o 'em becausc 1 think | was ont of town and so was Mike. That might not be, ub,
is thar the nght transaction?

That's correct.
Okay. 1 wanna Inake sure I'm not --
Okay.

Okay. So when you, when you mentioned, uh, the Griffins, besides the paying the rent
andd the 28,000 and all that, were they on any kind of monihly allowance with you?
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LL:  Ob, ycah, there were getting money from Mike alf the time.

RJ.  Was it a slandard, like you menhoned --

Li:  Not standard, it mught just be this cazne up and we need some money for his,

RI:  Okay. But itwasn't like Regpic?

LI:  Like he, they gave, they gave, Mike gave 'em $10,000 dollars for some furniture. And 1
remember, like, he blew itthe first time and dido't even get any furniture. And then 1
think mv, Mike gave 'cm some more moncy for furniture and 1think my moin Like bonght
the washer and dryer for ‘em and have, well, did she buy that on a credit card or
something?

PW:  Yeal, it was purchased on a credit card.

I.L:  Yeah

AC:  Your moin bought them a washer and dryer for their new house?

1L:  Ycah.

AC:  Oma credir card?

LI:  No.

PW.  So the receipt has the delivery to the address, the Apple, was it Apple View address bul
her mom's signatnre of course on the credit card,

AC:  Okay.
RI Adl right.

AC:  And so in 1erms of Mike Ornstein, Reggie indicated to you that be was receiving money
from Ornstein --

Li:  Yeah.
AC - aswell.

LL:  Yeabh, bnt he told me --
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AC:  Ang Lamar indicated --

LL: - he was just using him, like he was trying to sign him, excuse me, but he was fust using
bitn for money, how he used 1o let him drive his Mercedes, you, yoo know, he's telling
me that and 1'm rhinking he's beiny honest, like hés just using 'em for some money.

AC:  Bui it never crosscd your mind that he was asing you?

LL:  Yeah, it did atthe, like towards the end it did. And I told Mike, ! was like, i's not right,
talking about Michaci Michaels.

Rl Whar --
Ll Tknew -
RI -- what, what did he tell you about, uh, how he got the job with Omstein?

E1:  This isa siory thm ! heard but it wasn't from Reggie. 3, don't even, somehody told me
Mike Ornstein approached Pete Carroll and said give me Regpgic or Matt, and all, you
know, from here on whoever yoo waona send my way for a job I'Hl give "em one.

AC:  But Reggic never told you --

LL: No.

AC:  --how he got the job?

R} Who did you hear that story ffom?

LL: Tmirying to think who told me that. {can'teven remember, if's been so much stuff guing
on,

Ri:  Okay. And so--

LEL:  T1fT remember Fil Tet you kuow,

RT. - bur Reggie never mentioned to you how he got that job? That's just what you heard?
LL:  Ycah, Reggie never mentioned it.

BRI, When did Reggie tell you that he was geting woney from Omstein?
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LL:

BW:

PW:

BW-

PW:

RI:

AC:

PW;

Li:

AC:

L

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

Told me right when we started talking, he told me about, yes, Fihink he was thinking just
in case [ heard anything he should rell me first.  Okay, well Twork for this guv who isa
marketer and he might, *cause he was kind oflike elling me that's he's trying to sign him
but we cant do business with ting dude with us for Adidas and just run iihrough ous,
that's hc approached me wath it Like the guy's col, he tooks fnr me and gives me
money, lets me drive his car when | want, you kaow.

Tell 'em about the Ferrari. The whole story about the Ferrarn.

Just keep going.

Righ.

Because he wanted a discount from -

Well, tell us aboul the Ferrari?

Well --

This is really, just keep, answer your question.

Go ahcad, tcl] us about the Ferrari.

Uh, that, that, what, that he, with Mike, when we were supposed to go to the dealership.
When you're saying Mike, are you saymp Michaels?

Michae! Michaels.

Uh-huh,

'l just say Chief so, yéu know, I'll just uscthe name Chief, so. Well, uh, that nigbt we
were going 1o the club, that's when 1 really knew omcthing was fishy 'cause | asked
Reggie, who were you talking to 'cause I could hear--

The night you were gaing to the club --

-- with Fasion.

-- when you went to the game aud weni back and siowered and got -

Yeal
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AC - the hotel toom for lus buddics.

LL: Reggie's inthe car with me and Michael. Oh yeah, we went to the mall, o, T forgot that
part. We had went to the mall and bought Mike, I speat some money and Mike did buy
Reggic like 25, 53,500 dollars in clothes.

AC.  Ub-huh

LL:  Atthe mall

AC:  Uk-huh.

1.i:  DBut, uh, yeah Theard, [ heard someone saying iike what, what, didn't 1, didn't Irell you
abgut being around those goys? ['m thinking it's naybe a coach ‘canse T can hear i
coming through Reggie's phone, the person on the olher end ofit. And Reggit's like, |
know, [ know, but it's nothing. Believe me. So wheo he got off, T was like, Reggie, who
were you talking 10? He was like, ob, thai was just Michacl. Don't wormy about 1t
though. But, you know, so I leR it alone. We were supposed to go take ham to the Ferrar
dealership the vext day ' cause he wanted Mike maybeto ger him a Ferrani or he wanted 1o
look at one when be get, you know, when he declare.

AC:.  Uh-luh.

LL; Bot the next day we never went because I guess that Ormnsteio conversation, the next day
his whole demeanor and everything changed.

AC:.  Afier the might --
L1l:  After that night --
AC. - atibe clnb?

Ll - at the club and that conversation with Mike Omstein. There's no doubt Omstoin's
plugred up through SC. Nn doubt.

AC:  What do yon mean by thar?

LL: I mean like with lhe coaches thal pul e around there and pw hirn on the sidelines
because no way be woold' ve known that Reggic was ewen with us. Repgie didn't tell him.
So ] figured it bad 1o be T-Mac or one of the coaching staff that let him know that he was

with us that uight.

AC:  And that was the night T, T-Mac was with you?
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LL:

AC:

LL:

AL

Li:

IL:

RI:

LL:

LL:

LL:

R

LL:

RIL.

PW:

1L

That was the night T-Mac was our with us, ycah.
Ub-huh.

Sol figured T-Mac i0ld that we were with Reggicand 1 figured he pot, that's pust, ub,
how I'm thinkiug.

Uh-huh.
Let me: go through this thing * eansc this might be in the same area. Al right, 1 wanna, 1, [
wanna ask you, vh, onrceord, ifim ub, October 2005 was 619/726-9713 your clcphone
number?

Yes.

Okay. And the reasorn I ask you this isthat in checking, uh, refephone ecords at USC,
there shows acall ou October 29th at 11:39 pm, --

Uh-huh,

-~ to Todd McNair for a minute, another call at 11:52 p.m. for a minute, and another onc
on the smne Qcteber 29b at 11:56 for one minte/

They calted me?

There was c4lls, uh, that call was made Lo your telephone numbher, correct.
Yes.

From Todd McNais.

Ycs.

Can yon iell us what those cails were about?

Shh, { don't even recall. Uh, let me see. Wha was the dates on i#?
October 29th.

1s that the night of, of, vh -~

That's the night of that party [ think.
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PW:  Yeah, of, uh, Marshall Fauli's party. Was it he 29¢h?

RJ. Tha would ve beea March

AC;  Thal would' ve been March

PW:  Oh, ckay

LL:  No, no, think that was the night, this is the nighl we were out.
RI:  The, is this the night you're talking about --

LY The club.

RJ: Right.

LL:  Yeagh. Thal's, that's that mght That's whatit's gotta be ’causc we was trying to figure out
where we were.

RJ:  Somehody's got a computer we can figure out real quick -~
AC:  Tmtrying to scc iff can --

RI: --ifthar's a Sawrday.

AC: - [nd that,

RJ:  Yihink i might be a Saturday.

LL: Oh,

RI.  Qctober 29th on, uh, 2005, Do you, first ofall, do you remember McNair making a call
1o you?

LL:  Yeah, that's why ¥ said that's what's it gotrabe. Yeah, Satnrday.
AC:  Salurday.
LL:  That was the atghr we weunt to the club I'm teling you guys about.

R3: Okay.
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L

.- Hclio. Oh, shit,. Why don't, why, I'm lockingfor an important call for a reason.
RJ:  Okay. So, sothat Oct, so that Octoher 29th, you remember the calls from McNair?
IL:  Yes.

RI:  And what would he be calling you about?

LL: Ile was calling sceing what club we were at, where we were going.

AC: How did he have your nnnber?

LL:  Uh, we had exchanged numbers I think frem the Faulk party He was aware what was
gomg on,

AC: Tle was aware of what was poing on?
LL: ‘The sporis company.

R How do you -

AC:  McNair was awarc?

LL:  Yeah.

Ri How do you koow that?

LL:  1had told him about it.

AC.  'When?

i Uh, Ithink at the Fanlk party, uh.

AC: When isthat? We need det, weneed details oo what exaclly was relayed during that
conversation.

LL:  Tjust told him we were starting a spotis company and if he knew any athletes, you know,
that, that were connng up, up and commyg in the league to send "wrn vur way basically.

RY: Dnd you tell bim that Reggie was involved with you?

LL: I didno't tell him Reggic had, I don't know., Idon't know if [ told him Reggie had
ownership iuthe company. :
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RY.  Did he have any reason to belicve thar Repgic was involved with you guys?
LL:  Oh, he knew he was.
RJ. How do you know thai?

LL:  Tasl because, you know, the whole situation, sports company, Reggie buying the car, the
mom, there's oo many ceincidences.

R But -

AC:  But do vou have any direct, did you directly tell T-Mac, Todd McNair, that Regpie was
involved with that cormpany, witk the sports company that yen were starting?

Li.. Pmuying 1w think. How did I, know Itoid bim because  wanied him to knmow that
Regeie was invelved and (ry to let him in on spme action.

AC:  Letwho o --
LL: Ycah.
AC: - ou some action?

LL:  Todd, T-Mac, you know, that's how they do. Like I, T heard arumor that he got 50,000
when Reggie signed, McNair, ] --

AC.  From who?
T.L:  From Ornstein.
AC:  Who did you hear that from?

LL:  Idon't, Ydon't know if it was Charles or, 1 do't know why (usintelligible), T talked to so
many difTerent people abour it.

R Why would be get money from Orostein?
T.L: 1 heard he was like parl, helping Reggie to sway him Ornstein's way.
Rl Okay.

AC:  Dut at the --

CONFIDENTIAL PURSUANT TO PROTECTIVE ORDER NCAA 025358

o EXHIBIT 029.111 AA 674



TRANSCRIPT
July 30, 2007
Page No. 112

LL: Maybc, uh--

AC:  -- Marshall Faulk panty, you indicated to Todd McNair that you were servinyg as sports
agent 1o --

LIL:  Te knew about the sports agency. 1 gave him a card and cverything. That's how he
called me from,

AC:  What kind of card?

LI: A busincss card, )

AC:  And what was an the business card?
1. New Era Sports.

AC: Do you have acopy of that card?
LL:  Tihink, yeah, at home I do.

AC: Cab wu get a copy of that?

LL:  Yesh

AC: Do you have any other matenials?
Li:  Brochures that we did,

AC:  Could we also get a copy of that as well?
LL:  You got any 37

PW:  Yeah.

Rl Well tet me ask you this one, too, Lloyd, on, uh, Sanuary 8th, 2006, at 1:34 in the
morning, there's a cali, McNair call to you for two minutes and 32 seconds.

IL: What titne was that?
RJ:  This is Jaouary 8th, 2006, it’s at 1:34 in the mosming, and it's a call, uh, McNair --

AC:  Coach deesn't understand why people are calling at 1:34.
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RI: - McNair makes acall fo you at 2:32. T was aslecp at that ume --
LL:  Yeah.

RJ: -- pevsonally, bul, bwt m your case --

LL:  Iihink that was like, that was like him trying to resolve it, you know, and like Reggic's
wrong, he should make it right and basically don'timplement the school.

RI: Because this, this is 2006 we're talking about.

LL: - Yesh, thar's when I went to jail, that's when aeryihing stanied fatling apart, [ mean, it fell
apart.

RJ: What can yuu tetl ug that you specifically recall about that conversation with kim?

LL: U, just telling about Reggie and all, he knew about the moucy he tock, he knew that he
had an agreement and --

AC:  Todd McNar indicated to you in the telephone conversation that he was aware that
Regpic took moncy --

Ll:  Imean, he knew --

AC .- from you?

Ll - yeal bec, he knew Regeie took money fiom me. There's no doubt he knew aboul that,

RI: And why do you say that?

AC:  Yeah, we nced 10 know why you, why you believe that be knew tha(?

LL: 'Cause he was around zlot and, you know, it's like he waiched me get them gnys, his
friends, hotel rooms, Reggie toid me he knew about certain things he was doing but he's
cool. You know what | mean? Tt's like basically hrough Reggie --

AC:  Regpie smd he --

LI..  --'causc [ told Regeie you shouldn't be haviugibe, no, bie's cool, the coach, that's my, he's
my friend. He's not --

RJI: What, what's your understanding of the relationship thal Reggie had with McNair?
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LL:  I'imcan, he was his coach but they woere slso fucnds. You know, outside of, ouside the
field,

. Dud they socialize?

LL:  Yeah

RJ: Desides when you guys --

LL:  That's bow we were at the club that night. [ mean, yeah,

RI: Was there any other occasions be, besides thar, uh -

LI:  The {unintelligible) Gctober date though Brian.

RT: That October 25th?

LL:  That party that night when we wen! out and 10 cat and ail thal

RI: So that October 2%th would' ve been, you know, Ihe, the game, the day that you thought
you were at the game?

LL:  Yesh, we were atthe game. Whenever that was, that's when 'was inthe locker room,
that lets you know exactly who Lhey were playing. Al you've gotta do it leok at their
schedule.

R)-  Okay. Besides thal iime you, when you were out, you were oul with him also at the
Marshall Faulk party?

LL:  Yeah.
RT MeNair?
LL: Yeah.

RI: There? Is theve any other times that you were gut with McNair?
LL: No, tha!'s it, ub, that's it.
RJ.  Just the, just ihose two occasions?

LL: Yecah.
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AC:  Did you cver call McNair?

LL:  Yeah, I called hin: a conple times.

AC. Do you know when or what the -

ILL:  Around thas ume,

AC: - those conversations —

LL:  Ycah, trying to get this resolved, just got my moncey back and make it right.

AC: Soyou called McNair in carly July and vocalize d to him that you wanted your moncy
back?

Li:  January.

AC:  January of ' 067

LL:  Yeah.

AC:  Okay And when did you say you went back to jail?

LL:  January 18th,

AC:  January 18th. So before, prior 1o thal -

I.I: Yeal.

AC: - you were making cails?

LL: Yes

AC: Okay.

LL:  Tgotcalls with Reggic.

AC:  Sowhen, when did the deal start gowng bad?

LL:  Uh, [ owean, the deal staried going bad when it got cluser to him going and he realized

that he was lying, I realized he was lying about everything. Uh, I'll tell you exactly whep
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I, what happened. Really that might I started scusing it 'causc be started acting kind of
strangc.

AC:  Yon said the next day be was acting strange?

LLL:  Yeah, 'cause we were supposed lo go to the Fermri dealership -
RI:  You' re talking the O;tober 29th --

LL:  Yeah.

RI: -- date, darce?

LL:  We were supposed w0 go to the Ferrari dealership. He was so excited about that, he
reneged. We were supposced to rent him this place so he can throw a pany -

AC. Right when --

II:. - for the after game. Uh, damn, I gotta ask Mike and | can iell you 'cause we even made
some calls on the spot. Flo wanied to throw apaty for after the GCLA game and 5C
game. He wanted to throw a big party. That all went out the door the next day.

Evcrything changed after that night.

AC: Did you, did you talk, how frequently would you speak to him prior to that, prior to that
night? Did you talk to him on a daily basis?

Ll Mo, he, because big's 50 busy --

AC:  Ub-buh
LI: - [ didn't waona bother him. Once 2 week probably, once every two weeks or if
something.

AC:  hd he 1alk to Michaets on the phone?
LL:  No, he never tatked to Mike.

AC.  Never lalked to Michaels?

LL: Ne.

Ry So --
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AC:

LL:

LL:

LL:

RI:

LI:

LL:

LL:

LL:

LL:

LL:

AC:

Ihd hec talk to Cervantes?
No.

-- 5o if we're understanding you, this wholc situation is Michael Michaels is almast
the silent partner. He's --

Mo, he's not silent.

F'mean, ffom the standpoint --

He's there bat -~

-- of he brings, he, he's financing the whole deal --

Imean, he's --

-- he's going over -

-- domg shuff with --

- he' s been handling a ot of --

-- Lamar aod dense different, he's just not deding with Reggie.
Right, he's nat getting in at afl, he's dealingwith the, the Griffins.
The family, yeah.

Ckay. But not with Regpic al ail?

No.

Olcay.

Na.

And, and wlile Fm al it, do, do you recall the--

Fxcept with the hotels, he got those hotels with his credit card for Regple.

Dut did he have direct conversations with Reggie about that or was he -
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LL:

AC:

LL:

LL:

RT

R

LL;

RT:

PW:

i

LL:

N

P

LL:

PW:

Li:

P

LL:

No, Repgic --

-- going --

-~ agked me to get the hotels for him and Michael yor 'em.

Do you recall al that time what Michael Michaels' phore number, cell number would

have been?

Uh, 994-4848 was one of 'em.

What is it again?

094.4848,

Okay. And that wouid' ve been area codes?

619,

Okay. Ard you, and is there another one?

Yeah, he's got tike four.

Yeah, I dou't know the other ones, that's the mly one 1 know right now.

Would you, would you be able to, wonld you have those or --

Do you have them other oumbers?

-- would you be able 1o get those for us?

The lasi, the, uh --

702 uember.

-- there's a 702 number, 702 area code, so it was 1 Vegas number. Theo there's one that
was an 1896 was the last four,

Was 1t 9047
I think so.

Yeah, I think so, too.
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LL:

AC:

LL:

AC:

L1

AC:

1L:

EI

LL:

AC

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

|

AC:

But, vh, would, would it be fair to say that th¢ 619/994-4848 was the onc he used the

nost?

Yes.

Okay. Okay.

When you say the hotel rooms, he pald for the Manchester Hyatt Marshall Faulk party?

And he got the, where was i, uh, Venetian, Balego.

Can you tell us a little bit abour what you know about that trip?

Uh, he went out there with a, with a female associate, a friend of his [ guess.

Do you know what her name was?

Who, who --

1don't know her name.

Reggic went ont with her?

Yeah, | think it was that school teacher be was dacing, I'm net sore,

Was she a

T thiuk so.

usc --

-- sfe, student?

No, she was a teacher,

From San Diego?

LA, she lived in LA

QOkay.

"Cause | remember she was older and they were real upset that he was talking 0 her.

Who was?
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LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC

LL;

AC:

LL:

AC:

AC:

LL:

LI

AC:

LL:

AC:

LL:

Parcs, she was like 28 or 29

His parcnis were npset that -

Yeah.

-+ he was tatking to her?

Yeah.

And so Repgic and this worman went to Yegas?

Yeah.

For what purpose? Just to --

Just to, vacation, gel away.

Did they talk to you aboul geing out therc or?

Yeah, bic, iic, he's the ong, I gave him the moncy and Mike get him the room.
Okay. And how much money did yon give him for that trip?
Like 2,500

Did he drive or fly there?

I think he drove.

Okay. 50 they drove?

Yeah, I'm not sure though.

And you gave him 25007

Yeah,

And then Michael Michaels hooked hiny up with a hotel room?

Yes,
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AC:  And did he tatk dircctly with Michacls about geiling the hatel room or through you?
1.L:  Through me, everything went through me.

AC:  Okay.

RJ:  What was Lhe source of the 2,500 that you pave him?

LL:  ‘That was like at the time, the three, 1,1 gave him 300 for something and just gave him
2,500 more, and f guess he went to Vegas with il

RI: But T mean where, where -
AC:  Where did you sct that imney?
RI: --did you get the mooey?

LL:  Oh, everything was coming through my mom once sheknew about the deal. Ijust do
cverything through my mom.

RJI: Okay. Do, do yourecall, uh, the name of the woman that he went to the, Los Vegas
with?

LL: Uh ldon't know. [den't, Itold you it's theschool teacher I thought.

RJ: Okay. B you never, you couldn't remember fimst or last oames oo #7
LI No, | doa't even, never met her.
RI: Okay.

II.  Ijostknew from them talking to me about it
RI: Who was that?

LL:  How that --

RI:  The Gnifins?

LL:  Yeah. Excuse mc, Paul can I get some water?

PW:  Absolutely.
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LL:

Pw:

PW-

R

AC:

LL:

AC

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

LL:

AC:

LI.:

AC:

LL:

AC:

Thanks, Yecah, the Griffins were talking about, you know, she's irying to take advantage

of lam.

Do we need o take a break ot --

No, no, keep going. I think that'd be best --
Okay.

-- if he gol.

Okay. Ckay.

Okay. So the Vegas trip --

Vegas, he went to Catalina lsland onc time, | gave luin some meney, and Atiania with a

girl, I gave him some money.

And what, would rthat --

To Atianta.

Hc went to Atlanta?

Yeah.

Do you know when that was?

I don't remember any dates, sorry.
Afler the Vegas irnip?

Yeah.

Okay.

Icam't say o was after. 1don't remember --
You don't remember.

-- the order of anything.

But you gave hiny money to go to the --
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LL:

AC:

LL:

RI:

LE:

LI

LL:

LI.:

AC

LL:

LL:

R

LI

AC:

Ll

AC:

Yeah.

-- Atlanta as well and Catalina Island?

Did, did, uh, did Michaels have any kind of relationship with any of the coaches at USC?
No, not that | know of.

Bul would --

Maybe Ken Norton, [think him and Ken Norton talked but I don't think it was about any
sports agency --

Okay.

-- business,

And, and, uh, did McNair meel Michaels?

Uh-huh. We met him in the Marrott, we were both staying in the Marriott.
Where, where was this?

The Marnott across from Repgic’'s room.

Ulk-buk.

Uk, T-Mac was staying in that sanic hotel we were 1.
This is the Qctober 2%th, that time you're talking about?
Yeah.

Okay.

Yeal, he was 1 the samc hotel,

Todd McNair was staying in that hotel as weli?

Yeah.

For what purpose? Do you know?
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LL:

AC:

LL:

W

LL:

AC:

LL:

AC:

LE:

AC:

RI:

Li:

AC:

AC:

Li:

AC:

Li:

AC:

Ub, [, 1 don't know if the guy, scc that's, thd'd be, that's where my bovndary crossing. |
mean, § don't know iFhe's married. Tdon't wantd get to playing with, you know.

So he was staymg there?

He was with a female. T don't know if it was hs wife or what.

Let's feave it at that.

Leave it at that 'cavse, you know, [ don't wanm football.

] was just wondering to see whether the team was staying there or --

Mo, no, no, ne, no.

Okay. So he was staying there and he met Michaels at the hotel as well?
Yeah.

Olay.

And, uh, wc had mentioned or it'd been wentionod something abour a, ub, written
confimation by Bush to repay you.

That was the, uh, those e-maiis on the phone.

Can you tehl us about that? s that, isthat --

Well let's, let's get to —-

-- {unintelligible),

-~ what, the company's pgoing, the, afier the 20th things change.

Things changed slightly. 1's not visible to alot of'people but iris 1o me and, uh, just hig
whole demeanor, like I said, we were sopposed o go aud ait ofa sudden -

UD-huh.
-~ he didn't wanna po afler those phone calls with Omstein

Do you express any concern to Lamar or Denise about Ihings changing?
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LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

}'\C:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

Ycah.
And what were their responses?

Uh, there's just a lot going on, you know, alotof people, he's the best footbalt player in
the country, you know, you gotta understand thar and, you know --

Was Lamar stifl onboard with the company?
Yeah.

Okay. So you guys were still moving ahead?
Yeah, we were still moving ahead.

Okay. And what exactly, ‘cause 1 wanna jusl gd, what exactly when you say you're
moving ahead? You're --

T'mean, we stifl recruiting and, you know, still piving them money when they ask, you
know, still having hope that, you know,

And what was your rolc in the company?

T was basically out recruiung athletes, like the ones that, the ones that popped up on the
radar. Tjust go find 'em and get, uh, a phone number oo 'em, and Ilet Mart and other
people recruit “em

Matt?

Cohen, who 1 was telling you aboul who we hired that -

That was Davc?

- with Dave, yeah, Dave partner.

What was Michaels' role i the company?

Well, me and Michael, uh, Michael was just gouna basically gel Sycuan on board. That
was the big fhing, Sycuan was coming onboard. Whe n we signed Regpie, ihey were

gonoa give $3.5 million dollars and buy out 60 percent of the company.

That, was that ever in wriiten form?
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LL:

AC:

LL:

PW-

LL:

PW:

iL:

LL:

AC

I

1.1

RI:

AC:

LL:

A

LL:

AC:

LI

Well, I mean, 1t was talked about, [ mean.
Il was lalked about between Michaels and the?
They were all, uh -

They e brothers.

-- yeah, they were all, at the casino, | mean, atthe Reggie's dad, not Reggie but Lamar
was up there in tiibal meetings talking about numbers with 'em and, and saving, telling
ihe whole tribe my company's, | mean my son's coming to the company so there was 1o
reason {or me 1o think otherwise. Repgie had tnld me the same thing and at the time --

With his jersey on.

-- wilh his jersey on.

De --

I've gat apichlrc‘ of that, too.

Oh, yon do?

Up in the office, of the tribal office.
Whea, when did that meeting occw?

That had to be somewhere in October, November.
Was Lhis -~

2004 or 20057

Five, this was when Reggie 15 about to go.
Okay. The, the --

Yeah.

-- meetings with the inbe --

Yeah,
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AC:

Li:

AC:

LL:

AC:

LE.

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

Ll

AC:

ILL:

AC:

LL:

AC:

Bl

-- happened at that time?

Yeah

And he indicated in that meetmg wearing the jersey that he, thal --
Yeal.

-- Reggie was goona join the company?

-- my son, mry son's coining 10 the company.

And at that time the tribe indicated they'd putup 3.5 million?
When he came.

When he came.

Even with that they were stil} like, wcll, when you stgn him we'll get 3 3 million.
Who clse was in that, were you in that mecting?

Yesh, T was in that meeting, my sister was in the meeting, uh -~
With the tribe?

-- Lemuel was in the meeting.

Who?

Lemuel,

Okay.

Chief was in the meeting, ub, Lamary, lot of, ul, Sycuan’s financial people were, were in
the meetings, uli, Danny Tucker, the chaitman was m lhe meeting.

Okay.
Alot oIpeople.

And {hat was in October 20057
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LL: No, no, I don't know --

AC:  That --
LL:  --right i that area.
AC:  Okay.

LL:  That timeframe, like, from October to November, I mean, December.
AC: What was Lamar's role with the company?
f.L:  Lamar was gonna be a recruiler, oo,

AC:  Uh-huh. When 11 was, when you were putling 1t ~

LL:  Hedudn't --
AC:  --together and doing all this, did he do, was he --
LL:  --it was rcal, it was really, hcwas just putring his namc op the company for Reggic, It

was Regaic's 20 pereens. 1don't know i he was giving it to Lamar.
AC:  So Reggic, Lamar had 20 percent for Reggie, you, you had 20 pescent --

LL.  And Mike bad 20 percent, alter Sycuan bought us out, we all had 33 and a third beflore
Sycuan came on board.

AC:  And the Svcuan --
LL:  Sycuan was gonna come o1 and buy 60 percent of the company.
AC:  And then who was gonpa get the other 407

LL:  Uh, wewere gonna split, no, Mike woald have had to get out nfit. Thar's what it was,
Mike had to get out it Sycuan came in.

PW. Ithought Sycuan was only gonna do 40 percent and it was gouna be 20, 20, 207
LL:  No, Mike had to get out, they were gonna do 60.

PW: O
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LL:  But that was part of the deal.

AC:  And then you would have 20 and --
LL:  Lamar --

AC:  -- would have 207

LL:  --and Reggic have 20. Yeah because they can't do business with, tribal members can't
own any, any parl ofa company that they do busines s with,

R):  And that meeting, Lloyd, took place --

LL:  Onthe reservation

R Okay. And that's in San Diego?

IL: Yeah

AC:  Was Cervantes a part of that meeting?

FEL: U, not that onc. He was a part of the ncxt nne. There was abour three or four up there,

AC:  There were three or four meetings up there --

LL:  Yeah

AC: - wilh all those people that you just named --
LL: Yeah

AC:  --asa p;lT( of thosc?

LL:  Yeah

AC: Okay. And what was your sister's involvement n that?
LL:  Shewas just giving credibility to it, you know, 'cavse she's a anchor woman oul there
and, you know, they ksow her ow there, she's visible, and she was gomna help maybe

fike, ub, with dealing with the media typc things.

AC  Okay. And your brother?
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LL:  Lemncl, he was gonna, like 1iold you, he'll ger his agent license back and be a agent of
the company.

AC:  Ckay.

RI:  So your understanding is if Reppie stays with his word, the, the tribe would' ve bought m -

LL:  Oh, yeal, they werc. No doubt about it. Mo doubt about it.

AC:  Was there any, uh, once the company's going an,did you puys cver try to markel or stike
deals for Reggie, oh, when he did declare you were already in the works of trying to get
some negotiations?

LL.  Yeuh, there was acouple ofthings going on, uh, with aguy, Tdon't even know lecause
the, Dave, some of Dave peeple and the other people were working on thal, uh, the
autographs, like --

AC:  Uh-huh,

Li:  -. mecmorahilia --

AC:  Uh-huh.

I... - dcal That was something, fike the 32 milli on dollars they had dane, there was a conple
decals.

AC:  Sothere wete deals u the works --

LL:  Ob, yeah.

AC: - rhat were going on —

LE:  Yeah

AC: - to, to markel or promote Reggie?
LL:  Yes

AT Ckay.
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RI:  What was your undetstanding as who was going to ncgotratc lus contract with the NFL
tcam? '

LL:  Dave was going to with somebody else because th ey said Dave wouldn'i have emough
expenience and at the end they were looking for any reason o get ont of it af the end.

RI.  Batigtially, Cenvantes was going to be the puy that --

LL:  Lemuel was gonna be the guy af first that --

AC:  And then Dave?

LL: - at the end like, probably right around that October or September and they was like be's
not big enough. You've gnita get a big apeni, somebody that has a track record. 1
understand that but the whole time they knew we wer e gonna bring in someone o help
Lem, you know, mayhe go out and subconiract with a, 2 different agent and anyhody
would' ve came in to help for a percesnt.

AC:  Ub-huh.

LL:  One percent of the contract, so they knew that from the beginning. Then they're like, no,
he's not big cnough. So wc got Dave Cervanics, heshowed some of the deals he did with
Sicgel and we gt Buss Cook on the phone and it him know that he'll come in and help,
w0, if Dave wasn't big enough becanse they done contracts togetber with First Ronnders
before. So we were trying to cover them and then at the end he, that wasn't good enough.
Then ot was like, uh, we don't wamma do the deal, he doesn't wanna do the deal because
you hang around with Sbug Knight, Shug Kmight's nothing bui a crook.  Anything,
anythwmg they can get to get out.

AC:  When wore these conversations occurring?

LL:  Uh

AC:  Goimg from the 29th you feel something's a litde bit --

LL:  Tdon't know, they're ontape. Thase, P mean -

AC.  Okay. Sc when did you start taping those, when did you start --

LL: When I started --

AC: - taping®?
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AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

IL:

LL:

iLL:

R

Li:

LL-

AC:

LL;

AC:

-- scemy the By taking place,

When, when, when was that? After the 29th things -
That was --

-- started --

-- thal was i like Decerber I think when al! those tapes -
So December you start making the tapes?

Yeah.

And so --

December or September?

December.

December, So well, and for the record, the 29th is a major, in your mind, is a major dale
of where -- :

No, po, no. It's just thai when, that's when le statled changing.
That's what I'm: saymg.

Bu! it wasn't so --

But that's when you noticed that --

I naticed the change --

-- maybe (upintelligible) --

-- the next day, the next day,

And so when did you -

We were supposed o --

-- know not, when did, when did yon notice someibing is just off? Now, now --
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LL. I mcan, it was hnle thungs like I noticed. B ut what made mc do that, they were saying
things likc you can't trace cash, you know, saying liude swfT like that.

AC:  They were saying, who was saving that stuff?

Ll.:  Lamar and Reggie.

AC:  Aficr the 29th date?

LE:  Yeah, started talking -

AC:  Arc yoo sl giving them moncy?

T Yesh

AC:  When did you stop making payments?

IL:  1swpped, when was that, ub, trying to think exactly when. It was like right before, ub,
the UCLA game, like right after the 29th I think, sowewhere w there that was it He
didn't ask for any -~

AC: Were they --

LL:  -- more.

AC- Okay. So the, uh, the requests for money stnpped then?

Li.  Stopped, yeah, it was the request, it way never ] just, they would call hike hey | need, ynu
know, he'd just say, hey, I need sowething.

AC:  Okay.
Li:  You know, that's what hc wonld call and say.

AC:  Okay. So the reqnests stopped afier that daie and then what led you o start, the liitle
conversations about you can't trace cash? .

LL:  Well, yeah, and Lamar had said that, he ¢ven said it on onc of (he tapes. Uh, but, ub, said
you can't irace cash, you know. That let me know m my mind that he was tiying to figure
ont, letting me know that basically take whatever [ wanna give you back because you

can't race 1his. That's how ! rend 1t. And what--

AC:  Did you express that, your concem regarding when they were making --
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LL-  Yeah,1--

AC: - thuse comunents” Whe'd you ralk to about tha?

LL:  Lamar and Den, Lamar and Regpie.

AC:  Okay.

LL:  They both made stataments kke I would never do yon kke that on the fapes.
AC:  Okay. Did you ralk o Michacls, voor mot, your sister, anybody clsc?

Li:  Yeah, my mom, my mom, my mom's the onc that suggested, you'd better get some type
of proof that you gave these people thal money.

AC:  And do you kuow when thal, around what ume that starled happening?
LL:  TProbably some, uh, November.

AC: UOkay.

L1:  Bcecausc, uh --

AC:  What did M.ichacis, I mean --

LI Michael didn't caich onvnul at the end. He was way too slow.

AC: And so--

PW: Whal about caiching Lamar in lies, Httle lies and talking to other people and lying to
everybody.

LL:  Oh, yeah, that, that, that was what really kick ed it off, that's what I was ponna gel to it
when they got to recruiting phase and they was in the paper -

AC:  When they pot to what?
LL:  --the recrult, I ean, ub, ub, the recruiting agency thing and they had promised, we were
gonna be iy there. They, just the whole time we're saying like we've gotta play it off

during these meetings to make sure that it looks like you puys were inthe competition,
Wc just chose you. That was at the beginning. But then they said inthe paper that they
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AC
LL:
AC
LL:
AC:
LL:
AC:

LL:

AC:
Li:
AC
LL:

AC:

LL:

AC:

IL:

AC

LL:

AC:

had a meeting with scven agents and we weren't anc of 'om, they didn't even tell us abowt

it

Who had a meeting with the agents?

Reggie did.

Regete and --

And Ornstein, and they pul in the paper who all were at these meetings.
Ub-huh.

And that's when 1 knew for sure --

Did you ask anybody about that?

Yeah, Uh, that was, ub, Reggie said on, ub, (hat was just, that wasn't official. That was
just put together, | shouldn't never doue it. And then, you know, he, Lamar tried to lie
and say it didn't happen. He was vever there. And then the paper said Lamar was there.
Thal's when I started taping. When that lic about that, I was like, okay, lhese people --

Did you talk 0 anybody abour taping?
Just my mom.

Thal you were -~

And Meisha

-- that you were worried?

Yeah.

And wha else did you say?

My ex-witlfriend.

Oh, okay.

Al the tme,

And, aud so how many couversations did you tape?
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LL:

AC:

LL:

LL:

RI:

AC:

IL:

AC:

LI

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

Uh, four of 'cm.

With?

Lamar and Reggie.

Four total or four cach?

Four total, two apiece,

Okay.

And, uh, with the, the conversations with Reggie, was Lamar part of those conversations?
No, they were both separate.

Okay. And they did not know that they were being recorded?

No.

And so did you, was there cver a confromtation with cither Lamar or Reggic indicating
bey, arc you paying me this moncy back”? What's going on?

Welt, Reggie, see this is what happened. At theend, you know, he was ke, I'mnot
commy.

He told you he was not --
He was like --
- coming?

-- yeah, yeah, I'm goona give your money back but then he would try to give me back
like 40, 50 grand fess than | gave him.

Okay. Let's, be tells you --
It's jusi --

-- he's not going with vou. When was that?
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LE:  That was in likc January, ripht aficr be signed or nght before be signed with Sicpel and
he was like I'm gonna make sure you get your money back though.

AC:  Hetold you that verhatiy?

LL:  Yecah, and I was like, and ] told hirm, no you gotta do move than that We've porta sit
down and talk and figure out becausc it was mnooey that he made me get, [ wouldn't have
never been inthis 1f it wasn't for him. So [ was like you're gonea have 1o help me with
the money I've been giving Dave Cervantes, all of the, you know what 1 mean, the time I
wasted in this because Lefore [ eveo did this, I took Reggie up to apiece of property, me
aod my morn, that my mom owns and | showed him the contracts just itke we're here
right now. Isaid, look, Reggic. Before wego ahead and do this, fgot acontract right
here and it was from Olsen Consnuction and it was $3 million dollars with contingencies
up to eight. T said, look, T can do this right now and 1 can get a preferred leader's spol and
make me another millioo dollars for my pocker Idon't need to do this with you, Oh, no,
et sdoit, let's do it. T'm telling yoo [ wannado it.

AC:  All nght. Tknow you're prob --

LL:  Yeah, you know, I mecan --

AC:  --do you know when the date of that was?

LL:  When Itook him up 1o the housc?

AC:  Yes

L1:  That was at the beginning before we ever gave any money o might' ve --

AC:  Sothat was before the 28,000 that you gave to the parents?

LL:  Yeah, Ijust wanted 10 make sure before --

AC:  And who was present at that meeting?

LL:  Just meand Repgie.

AC: Was your mmom Lhere?

LI No, it was just me and Reggie,

AC: Okay. And there was a conlract from Qlsen --
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LL:  Olsen Construction.

AC:  Okay.

LL:  Yecah, with a$3 wmillion dollar deal and conting encies if some zoning can gei changed
where they were gonna pive us 38 million dollars.

AC: Okay. And sojust so my timeframe 'causc [know we'te bad on dates, this is afler you
got vut of jail?

LL:  Yeah, this is alter 1 got out from two years.

AC:  His sophomore year?

LL:  Yes, his sophomore ycar.

AC: Before you made the paymeot -

LL:  Scewhat itis, this is before he blew up and T put it all together, before he, was bigger
than fife in lus mind so.

AC:  Okay.

EL:  then he go too big.

AC:  Soljust wanna try and crunch the timeframe as closely as I can.

LE §--

AC:  Tiis is, you get out September, 1s that whal we said?

LL:  1gotout in October.

AC:  You got out in Ociober?

LL:  Yeah

AC.  And Ihs s before you paid, uh, paid the 28,000, This is--

LL:

Yeah, 50 it's somewherc in the October/November, it miplt be ail at the same tinre when
he gave the okay that he wanted to do it. That's when it was. When Mike, when he was
out here and told Mike let's do it. And 1 took himup there and asked him, oe and hirg,
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like some reassurance before you get me ticd up, I'm gonna feave this deal alone beeause
Ican't do'cm both. That's why I was showing himihar.

AC:  Was that the same day?

LL:  Yeah, ithad o be the same weekend ifnot, but it was the same time before Mike gave
any money aod anybody made any comimitments.

AC: Okay.
LL:  And ] said, lock, before we go on, are, are, are you sure you wanna do this? Yeah, yeah,
doir, let's doit, let's doit. I'll never forget So T old mom let's just wait off on thes, we'll

just bold the property, it's nor going auywbere. And I went and did the sports agency.

AC:  Okay. So when things ate going had and you're talking 10 Reggie and he says he's gonna,
he mdicated t0 you he'd give you 40 ot 50 grand?

LL:  No, hetold me he was ponna give me back 30 or somerling, it was aslap inthe face
where F hung up on him.

AC:  Okay. So that--
LL:  "Causc whatever it was, it wag tike 40 or 50 grand less than I'd gaven him dircetly,
AC:  Okay. And so you hang up on him once ke makes thar offer and then what happens?

Li:  You know, then he'd call me back, look, you canlake thus money or leave . And, you
know, text message.

AC:  Iletext messaged you?

Ii..  That's what Brian was ralking about the e-mails.
AC: Do you have copies --

LL:  Text mes -

AC -- ol those?

LL:  Yes.

AC.  Okay. So he text messaged you take it or fcave i(?
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LL:  Basically, here’s your 30 -

AC:  Did you talk to Lamar?

LL: - well what did it say B?

BW: Here's your money, you can take it or leave it. Some --

FW:  Yeah

BW: -- something o that affect.

PW: Look you car take this money that I gor for you or no1. Ii's up 1o you or something like
that.

LL:  Yeah

AC:  Did you havelauy conversations with Lamar or Denise about the conversations you were
having with Reggie?

LL: No, Idido't. They were out the picture then. They didn't have any money, They weren't
ponna, you know.

AC:  They, okay, so when did they become out of the picture?

LL:  Wher everything start falling apart, I mean, I was [puring, uh, like Decembar,
December, last tme ! taped "em:, like, right aler, December, | never talked 1o 'cin again
after ihal.

IJ:  So whea they're evicted from the property --

LL:  ['minprison when that happened.

RT: .- bui the deals already shot?

LL:  Oh, yeah The deal's shot then.

AC: So the -

PW:  'Cause befere you know, afier # came out in the newspaper, a couple weeks after that

Reggie chose Mike Ornstein and that was in the paper, like a few, a week or so after this.
So that's when it was -
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AC. A weck or two after --
PW: . aweek.
AC: - you taped?

BW: No, a week ortwo after, first they apnounced the, nh, they announced that Reggie had a
meeing with seven agents and New Era wasn't mentioned.

I1:  And there was, there was the three.
BW: There, there was about a conversation -

LL:  No, then it was another meeting with where there was another mecting where there was
only three agenis where they said -

BW:. He narvowed 1t down lo three.
I.I:  -- narrowed it down to three.

BW:  And then like a, two, cuuple days after that, he says he chose Mike Crustein. Thus is al}
1n the newspaper.

AC:  Okay.
BW:. You can probably --

AC-  So you, so you raised some questions 1o Lamar abowt the meetng that was reported with
the seven apents. And he said oh, it wasu't official, | wasn't even there.

LL:  Tha was Reggie that said that.

AC:  Qkay. Rceggic said it wasn't official.

Li:  [iwasn't effcial, 1shouldn’t have done it, t was bullshit, this 15 bis cxact words. And
then, uh, Lamar lied and said he wasn't even at the meeting but they said Lagnar Gniffia
was present.

AC: Okay.

LL:  So, you know, there’s just abunch of lying going on,

AC:  And then another arbicle comes out that says it's narrowed down tn --
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LL:

AC:

LL:

AC:

Li:

LL:

AC:

iLL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LE:

AC:

LL:

They narrowed it down --
-- three?
-- to three.

And did you have any conversations with either one of them about once that article came
ont?

Mah, it was pretty much a wrap then 1t was like --

id Michaels --

-- “cause [ don't even think we were evep convesating then.
- did Michaels have any conversalions with them?

He might have. I'm not sure

Did Cervantes cver have any conversations with Lamar, Denise or Reggic?
Yeah

With who?

Reggie.

Cervantes had conversations with Reppie?

Yeah.

1low do yon know that?

Uk, it's on, it's on tape.

There's ataped conversation between Reggic and Cervantes?
Yup.

And did you lape that conversation?

Yeah, but Dave Cervantes knew it was being taped.
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AC:

Lt.;

AC:

Li:

RI:

LI:

AC:

LL:

LL:

AC:

LL:

R

Li:

R

BW:

Li:

BW:

And --
What was the nature of that conversation?

That was still about money, just to get the proofihat i happened, you koow, and still
rying o recruit him at the time but just had proof that --

So this was the December timeframe?

Yeah, this is December,

So you're talking to him -

This is hike when the articles --

Uh-huh.

-- when 1t's really out, you know, well I've gdta get --
Uh-huh.

-- some pruo £ because dght now if | didn't have those tapes where wonld 1 say, it was jusi
oo ESFN saying | never gave him any money.

Ub-huh.
It'F didn't have those lapes | wouldn't have aiy proci

S50 when you, when Cervantes is tatking to him, but you're, there's still hope that he might
still get to stay in the fold and stlf stay --

Yeah, because be's telling me that on the rape. That, thar was bullshit. You guys will get
your chance, bui then he lied about that. Sull, you know

Okay.
Well explain 1 a lille bit betler,
Okay. It's like -

You're saying that -
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LL: - thisis--
BW- - what you're wrying to, because you had so many --

LL:  Let inc verbalize it better than 'cause I'm sortof tired. I'm sorry, this is, Ijust went over
this so many times now it gets old butl | never weut over it with you guys so i gotta be a
little bit more descriptive. Okay. Afier that happened, the, the meetings with the ageuts
aud everytbing, Cervanies was like, hey, what's going on bro? You know, we met with
the dad, I lefi my company, now I'm hearing, you know. So 1gel Repgie and, on the
phone. I'm like, okay, he's trying to like, you kmw, we're, we'se getting shammed right
now. It's not, you know, he lied to you. So Reggie tells me this liue tike he tells
Cervantes, the smunc thiog he's been saying. Oh, you guys will get your shot as soon the
season’s over. You'il be one of the first ones orwbatever. So, you know.

AC:  So at that fime was there a concern because there, originally yon guys had thought he was
gonmia be with vou repardliss aod now he's saying vau' I gel your shol?

LL:  Yeah, yeah, nght. Yeah, I mean

RJ.  Let, fet me ask you though. I mean, you, you' ve invested thousands upon thousands of
dollars 1a this guy.

iL: Yeah

RI:  And the family and all ofa sudden he's telling you he's just sonna give you a shot?

Li: Yeul, that's what I'm sayieg, that's what he tdd us. Yeah

RJ: So whal did you guys say when he, when he --

LL:  Arthat ume, at that time [ didn't wanna get aggressive and argue with him_ 1 just played
along with him, like, you know, 1'd tell him I, yon know, iell him onthe tape. You
koow, ] wouldn't have been in this shit if it wasn't for you, you know. And b thinks in
his miud that we probably bad a big arpument with bis dad on the 1ape, like, well he has
the right to change his mind. He's z young kid. So you just can't take everything from
people then change your mind, though. Su, T never really, well [ was still trying to save
hope to sign bim bw, maw, at the end though, T didn't record those conversations with the
arguing breause U wonddn't record around when he was, b, basically sayme, you know, I
had aright 1o change my mind. You know, 1 give you all your money back, but he --

RI: What's the botiom Ime as far as why he dumps you guys --

LL:  Qrnstcin was the whole time. Tha's, I mean if s obvious,
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AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

1.1

AC:

LL:

LL:

AC.

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

AC:

LL:

So, so you --

Cknstemn had him the whole fime.

-- Lamar and thiogs deleriorate afier the ar, the thard ar, the second article comes out with

Lamar and Denise --

Yeah.

-- and you stopped communicating in December with them?
Yes. -

But they're stiil living in Lthe house?

Yes.

And you guys are, are you still paying the rent for them?
Yes, I'm not, { think T left it alone then.

But Michacls --

But Michael was.

-- wag slill?

Yeah, i's in his name, he has to.

And was there any discussion because !know you said January 18th youw went back to

piison?

Yes.

Prior to that, wese there any discussions about them still living in the house and you not

even communicating with thern anyrore?
No. No. And Miclael --
S0 --

-- was stfl communicating with 'em.
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AC:  Michac! was still --

LL: A e bit.

AC:  -- commuuicatmg?

LL: Trying to.

AC: Regarding the business or -

LL: TRegarding the business.,

AC. Okay.
LL:  Ycah
AC: Okay.

LiL:  Michael still had hepe, iike naive hope.

RT:  How, how do you guys find our for a fact that you're out of it and Omstein's in it?
LL:  Iisays inthe paper when he signed.

RJ. Henever tells you, you, you --

LL:  Yeah, F've gotia read everything ju the paper. ! mean, | never met anybody that thnks
that if T give you $100 dollars and tell you were staring something, { mean, you've got
anlicipation o what you're gonna make off your 100, but if something goes wrong ['ve
never heard anybody say, okay, I'm gonna give you S50 dollars back that you gave me
when I gave you 100. | mean, so it was always gonna be a argument from the beginning.
Not only is not trying to compensatc me for my time that he made mc waste i my
opinion because I asked him before ) started. He ined 1o give me back less money than 1
actnally gave him but T know what it is. He got so caughi up n takmg stuff from people,
he forgot what he was taking. And that's what T honestly believe happened. He was
taking money from a lot ofother peopie.

RI: Besides Ornsteiu, who elsc?
LL:  Yeah, |, I've been heanng like what's the one agent name with Will Smilh? j know he

was al Will Smith's house, went up there for the recruiting thing ‘cause hetold me abowt
that. :
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AC:

L1

BW:

AC

Ti:

AC

FL:

AC

LL:

A

Li:

AC:

LEL:

AC:

LL:

AC:

LL-

AC

Kegrie todd you he went 1o Will Smith' s housc?

He did, yezh. Jamie Fox house. But the Will Smith euy, DeWayne, what's his name?

Yknow who you're talking about. Uh.
Yeal, cau't think.

He's marned o Nakisha Campbell?

- Ycah, vight  He, he had look him w Wil Smith's house and was giving moncy

supposedly. But everybody, like, when it came out, everybody was saying that they had

gave him money. So that's what [ got. He was takmg so much money.
Reggie told you though that he wenl 10 Will Simith’s house --
Yeah

- and --

Ycah, him and his dad.

Lamar went 10 Will Smith's house?

Mo, Lamnar didn't go but Lamar told me and Reggie told me.
That they weot to Whall --

To Will Smith's house.

-- with this DeWayne puy?

With just this DeWayne guy.

and DeWayne was recruiting hin?

Trywng {o recruit him, ycah,

Okay.

And trying o use Will Smith as a way to recruit him.
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AC:

RI:

LL:
RE
Li:
RJ:
AC.

LL:

BW:

LL:

LL:
AC:
LL:
RI:

BW:

BW:

LL:

Okay.
Let's go back. You mentioned, uh, that he had, when, uh, it appeared thar theve was some
e-mails that came to, uh, the USC athletics departm ent saying that Bush has got a car
from an agent and his, his parents were living in a house.
If was anonymous,
Anonymous.
Anonymous Hp.
Okay.
Do you have any informaiion to know whao you think might have sent thar ¢-mail?
Nome. Iuouldn't figare itout. [ was ke who would even know because there wasn't too
wuch gime; they had not been fiving n the housc to o, tow, too 1nach time when that e-
mail came through,
Thase reportiers found out about the house.
Those reporters found out way late though. This was carly, this was ke when they --
Whar reporters --
{irst moved iuto --
-~ do yon know the names?
-- the housc.
When they moved in, yoo mentoned --
Those, uh -
-- they, they muved in --

-- thase reporiers that broke the story,

Yeah, they found out about the house thouph like 10 months after that,
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RI: --then they moved inin March and you' e looking at, wh, around May, so they were only
i there a couple months.

LL:  Well that was almost a year they were in that honge.
RIJ: Before the e-mai! came?

LL:  No, they were inthe honse, when the e-mail came it had to be like May, June. 1 mean,
they weren't 1o there three/four months.

RI: That' s what I'm saying.

LL:  Oh, yeah, yeah

RI-  They moved inin March -

LL:  Yeah.

RL -- 2nd he walked in and somefime i May.

AC: You're meaning the story broke 10 months alter (unintellizgibic) --
LL:  Yecah, the tip, the story broke probably 10 months,

RJ: Yuur getting back to Reggie calls you and he sa ys1o you about, uh, how we're gonna
cover car the up.

LL:  Yeah, firsi he says Damyl.
R):  Hesays s dad.

LL:  No, he said Darryl (irst and he hung up and called me back likc 10 minutes ltater and said,
ne, no, ne, say my dad bought.

RI:  Now we're talking his vatural father?

LL:  His nmural father. He supposedly got ajudgme nt, compensation from workman's corop

Tor 26 prand.
R Was he ever, was the natural father ever involved in any of thus?
LL:  No
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jLa5 So the only thing hc was gonna be uscd for was an cxcusc?

IL:  Yeah, excuse for the car, where the money came from.

RJ:  Okay. Bui other than that, he's completely outof the picture?

LL:  Yes.

RI: Okay.

AC:  Okay. So the 1ext message comes m, take your money or Jeave it --

LL:  Yeah, basically.

AC - in December. You reply ta that?

LL:  Ttell him you can have ynw money, you know, we'll see you mcoutt er something to
that affeci. Ibasically said, we're not gonna, Im not gonna tzke the money. We'll let a
mdge or somebody figure ont who's right then

AC:  And then what happens afler that?

LL:  Cornwall called me threatening me.

AC:  Wheo, before you went 1o prison --

LL: Yeah.

AC - in Jamvary?

LL:  Threatened me with prison. Igot ae-mail that he sent my sister with those samc threats
basic --

AC:  So Corpwall prior to you going to prison, January 18ih, of 2000 --

LI Threatened me with prison, ralking abont be counld make my life hard, he'il call the ¥BI,
he gt high-ranking friends inthe FBI, he'll gel me pul i jail, we oeed to sit dowu and
make this go away. Don't let it gel out. You, youknow, we can work, you know,

basically thar talk.

AC.  Ckay. And this --
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BW: Tius isprior 10 me getting invelved but him prompting that and rcquesting & mecting,
they then called mc and said hey, this Jawyer guy's threatcning me, he waats 10 have a
meeting this weekend and they hived me al that point, a few days before this meeting that
Cornwall had sel up directly with my clients.

AC.  Okay. So he sct that vp prior to, so this was in January of '06?

BW:  This was in Jamary.

LL:  Yeah.
PW: Right
AC:  Comn --

PW:  We will, we will gladly give the e-mails.

AC:  Okay, Thank yon. So hee-mails yon --

Li:  Hee-naled my sister ather job, channei 10, irying to threaten her, See he told me, T can
make this extorlion il you don't leave it alone. And the e-maif, or maybe not the ¢ mai
but on the phonc he teld mc thart.

AC:  So you had conversations with Cornwall on --

LI, Yeah

AC.  --un the phone?

LL:  Yeah, hetold me, you koow, yon'd better leave il alone, I'll put you in jail and 1, and he
put it ia the e-mai} and 1 said, [ said, look, ['m not roamiog this and T don’t care. Do what
you gotta do, put me in jail. Idon't care. And ke put that in the e-mmail he semt my sister.

BW: ‘Cause he's threatcning to contact his probation officer *cavse he found out that he was on
probation.  So he says, have you teld your probation officer this? T'I talk t0 your
probation officer. T know people in the FBI, so you'd better sit down there and let's
resolve this --

LL:  And even extortion, though.

BW: --and let's resolve this. You'd better show p at this meeting set for this weekend. Then

they contacted me-and today this lawyer, Michaets also, uh, contacted me and said, hey,
this lawyer called usup and he's threateniog us and saying this, and we've gotta set a
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AC:

PW:

AC:

LL:

LE.

BW:

LL:

AC:

BW:

RI:

LL:

AC:

BW:

AC:

LL:

AC

Bw:

mecting and can yuu go meel with them? Ele says we gotta go meet with them. 8o they

hired me and then T went vhere,

Ind you go to that mecting?

Yes.

So that meeting occurred with Comwali?

1 was incarcerated then.

The purpose, the purpoesc of the mcecting was to quote, unquote smooth things over?
Yeah.

To reselve the matler,

Resolve it

What, what comes out of the mecting?

So you wcre not prescat at the mecting?

No, it was just me and Mr. Cornwall.

So Lioyd, you're, you're gone?

I'm pone.

So it was just the two of you? Okay.

So just you and, it's just you and Cornwall?

Cornwall, ves.

Is that what the meeting afier --

Wasn'l Michael --

-- accarding to Michacls was a pagt, or that Regaie and Lamar were -

Nao, that was the settlement --
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AC:  --parlof?

BW: - meeting ithat they called at, in Joe Siegel' soffice.

AC:  In Santa Monica?

BW:. Moaths, yeah, months iéler. That's after we'dbeen fighting, litigaling.
AC:  So a mecting occurred just between your counsel --

Bw:  And --

AC:  -- and Comwall --

BW: - Reggic Bush's counscl.
AC: - Jumary?
BW: Right

AC:  Okay. And nothing obviously, well nothing came out of that meeting?

BW: W talked and argued for a couple hours and the meeting was fefi that he says, you know,
uh, make, make --

PW: Since, since yon’ re telling them, you might aswell tell them everything

BW: Wcll actually, no. Then ! shouidn't talk 'cane this is attomey, attorney talk, Well, just
keep going on with yout questions. | didn't even mean to butt in.

AC:  Sothis, so you get this call 10 meet. You hire, your attorney goes to the meeting, you'rc
iucarcerated at this time?

LL:  Yes.

AC: Soyon -

PW:  That happened 1o him within a maiter of days.
LL:  Yeah,

BW: 'Cause [ met with you and then --
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LL-  lthink hchad something to do with it becausce that incident happencd with the domestic
dispute with mc and my girlficnd like, cx-pirlfricnd hke December 18th or semething. It
was like a month went by and it was never no anything. And afler thar conversation with
Cornwall telling me, threarening me with the FBI if T don't leave it alone, | get arrested.

AC:  And so did yow girlfrzend charge you with?

LL: Mo, she never --

BW: No, it's just a probation violation.

LL: It was aprobation violation

AC:  That you had a fight?

LL. Yeah.

BW:  When you're ou probation, you must act in a --

LL:  Inever got, yeah, [ never got charges filed on that.

AC: Sodid she ever report i, the incident?

IL:  Her mom, that's the thing, her mom called the police.

AC In January?

LL: Yeah, no in December.

CAC: Oh

LL:  But they pever did anyting onil. And she's cven said that, you know, she wasno't sure
cxactly 'cause we were dopking, you know, and, bui [ don't know if it was Cormwall or
not but it seemed kind oflishy to me afier he thre atened me with the FBI and petting me
pnt injail. A month happencd and oothing happeoed and then afier that conrversation in a
matter of days, they arrest me.

AC:  You were going to jail?

LL: Yecah.

RJ: Let me, let me, ub, think. Tell us abowt Todd Gandy?
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Li:  Idon’t know nothing about Todd, that's was Micacls' guy.

R} is, uh, Byian do you know anything about him?

BW.  No, end wc're not the subject of the interview,

RJ: Okay. .

BW:  Snrry.

R} But, ub, is there, is there any reason for us 1o believe that Mr. Gandy could be involved
NCAA violmions? -

BW. No.

LL:  Oh, no, Idon't think so.

RE Okay.

AC.  Now you mentioned Shug Knight a conple of times.

IL: Ycah

AC. What was his involvement?

1i.  He, he would just try o like mediate it at rhe end.

AC:  And when, when did be get brought 1n?

LL: At the end. We pgei, it was just a couple conversation where he heard thal Reggic
admitted that he did this and they, you know, him and Fasiun both told him, Fasion loved

AC: Mow how did --

LL:  -- another friend.

AC: - Fasion play into this, too?

LL: Tasion is my friend, too, and a mutval friend, T-Mac's friend and Repgic's fitend, so, you

know, it was basically they told Reggic they heard both sides and everybody told Repgie
you're wrong. You need to give him the moucy and make it fair and go on, you guys
separate way, but.
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AC:  Mow was this before you went 10 prison --
LI Yes

AC. - this conversation?

LL: Yes, the same --

AC:  So Shug and Fasion both got invelved and talked o both (o you and Reggie?
LL:  Wectalked all wgether onthree ways

AC: Seyou--

LL:  Shug oone ime and Fasion another ume.
AC.  With Reggis op the other lne?

1L:  Yeah

AC: And they --

LL:  And they, they both like tell yonr story, I tell mine and, uh, you know, they both told him
he was wrong.

RJ: But nothing, nothig came cui ofresulving the issue?

LL:  No.

AC:  Soyou go to prison and how long were you in prison?

LL:  Like, hike a year.

AC:  Okay. And sothen you get, T mean, are you getimg updates on what's going on?
LL:  Wasn't getting updates.

AC:  Okay. And bhen so you get out and what bappens after that? Any conversations?
LL:  Am{ allowed to talk o the mediation, about the mediation?

BW. No.
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LL: Oh, [can'r.

BW: Sorry. Confidentiality agreement --

AL So--

BW: - just like yours, the same thing.

AC: - mo, no, uo, yeah, no, I'm just asking once he pot out of prison did you have any
Conversations --

LI. Oh, vo--

AC: - with Lamaf, Reggie?

LL:  -- by that tume Reygic, Lampar and Reggic says.

BW:  Could we go off the record for a quick second.
RT Sore,
AC: Sorc.

RI Hang on. U, {or the record it's approxinately, ub, 6:23. We're gonna go off record just
for a

RJ: We're back onrecord and it's, ub, approximately 6:35. And during the time we were off
record, we discnssed, ul, the possibiliies of diff erent documents and records that, uh,
legal connsel might be able to provide the NCAA and, uh, they apreed to do so, uh,
wilhin reason. And we also were given the opportunily to, uh, to listen to the tape-
recordings that Mr. Lake made with Reggic Bush and, uh, Lamar Griffin. And, uh, down
the line there's a possibility that those recordings could become available.  And we're
gonna let Paul Wong make his explanation for the record.

PW: In short, we will provide you with the wniten documentation, uh, as reguested and
whatever we have we will provide to you, Uh, that includes the, the items that were
discussed previously along with the pholographs. W ilh respect to (be audio recordings,
uh, we, those were procured and secured lo prevenl frand. And given the nature of the
information contained in there and jts value, not just for the impeaciment prospecive but
also o protect our client, we are, we remain concerned that the playing of it and recorded,
if it is provided to other parties, either, ub, Repgic Bush's attomeys or some other persons
affifiated with him, uh, and the others involved in the recurding that they would somehow
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Pw:

AC:

P,

PW:

AC:

PW;

AC:

LL:

AC:

LL:

1.1

AL

utilize that information fo their advaniage.  But also beeause it is not clear what the
context of this investigation is and how that, thesc, supplying thesc rccordings to the N-
C-dowuble-A wouid affect our client. Obviously, we have no desire for ouwr client 10 be,
uh, in any sorl of legal trouble by supplying that sort of mnformation.

Okay.

That's, uh --

Eor the record you did state that we, we had a chance, we did pot histen to lhe tapes
during that break.

Right. Burif you like we will play it

And we would do that off record at the conclusion of the interview.

Yes.

Okay, thank you. Anvthing else?

Mo, from, from where?

Trom anywherc?

(Unintelligible).

Yeal, 'm, U'in forgeiting where we left off Yoo, after you went ic prison and gol out,
you have had no con, when's the last time you've hal any conversations with Regsie,
Lamar or Demise Griffin?

Probably those e-mails that Brian had a copy of.

The c-mails --

Where we weie texting each other where he was like you can have your money.

And that was before you got incarcerated?

Yes.

Okay. Have you had any conversations with Michael Michaels, Dave Cervautes, anyone
assoclated with New Era?
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LL:  Excusc mc, Michact Michacls, yes.
AC  ARer he supposedly, allegedly rcached his seitlement?
LL:  Yes

RI: What, what's your understauding reparding that confidentiality statement? Is that still in
affect?

LL:  With Michacls?

R Yes.
LL:  Ves
RI tis, it is still in affect? Ts there any questions as 10 whether or not that' s been violated?

LL:  Yeah, they'ic working on thal right now.

RI: If that was determined that, uh, Bush has violated it, would Michacls, you think, be, ub,
willing to visit with ns?

PW:  Yes, uh, possibly. [, I sugpest that you contact, uh, Mr. Michacls' -
RI:  His auorney.

PW: - attomey for that.

R Al right

AC:. Are you aware whether or pot any confidentiality agreement was signed between
Michaels and Reggic Bush that would preciude Michacls from speaking with the NCAA?

LL:  Oh, yes.

PW:  We cannot, we cannol, we cannot respond to that.

RI; Okay.

AC:  Wanted to ask the question whether you knew or not, whether it was 1 there

PW. That may be, according to the pewspapers there is,
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AC,  Wcalways dou't belicve what's written in the mper.
BW: Sometimes you shoutd.
RI:  Aunything else you have Angie?

AC:  Arethere any, and I gucss, uh, cuTently are there any nepotiations o sctilement talks
between you and Reggie Bush and --

LL: No.

AC  Iwanna get it on the record and ask.

R Okay. 1s, istherc any other people that you cantell nson record that, nh, you ihink we
ought to wvisit with that, uh, would help us understand and, vh, basically support,
cotioborate your story?

LY.  Ub, my momm maybe.

AC.  Yeah

L1: Ycah, my mom, uh, my sister

AC: You believe they would be willing 10 speak with ng?

Li. Yes

R How, how about your former girlfriend? Would she visit with us?

LL: Yeah, ' m pretty sure she would.

RI: Olkay.

AC:  And you indieated she made a, a direct payment?

LL:  Yes

AC: Do you have that documentation of that?

LL:  Icouldn't, that's the thinp, we couldn't findi

AC:  Okay.
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LL: [Imcan, {'m, I mcan therc's gotta be a way if wu subpocna the banks, you know.

RI: Par, we'li, we'll, you know, we' Il get with yowon that but uiT, off the record we may get,
you know, get you, get some contact mformation for some of those people and go from
there.

BW: Anything else? Thai's about it?

I From, from our standpoint, I wanna make sure on the record and [ wanna ask you that,
uh, has anyone, uh, paid you anything, promised you anythiog of value, uh, to provide
thus kind of information to the NCAA?

LI:  No.

RI: So you've given us this wallingly without any,no one's promises --

LI:  Yeab.

RI: -- provided anyihing?
LL:  Yes.

RY  Okay.

BW: Just badgering by the N-C-double-A.
RE  Just, just our badgering, so.

PW:  Your repeated, repeated --

R You're, you're, you're receiving absolutely ndung whatsoever to 1ell us any of this
information?

Li:  No.

AC:  Okay.

Rl Okay.

AC.  And just for, acouple other things just to sun it up. Because it's been reported, why
should we believe you?
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LL:

AC:

LL:

LE-

AC.

LE:

AC:

AC.

1B

AC:

BW:

AC:

LL:

Why, why, why shouvld you belicve mce? What reason do | have to lic? [ mean, the lapes
speak for their scif and that's why 1got ‘em.

Okay.
| mean, I can't make those things --

Well, wathout listcning (o it that's why 1,1, I just, you know, with the, just wanna gct tha
on the record and ask that question. Uh, as to why we should -~

Because { don't have, ! mean, [ might've been ntrouble for certain tlungs in the past bul
no fraud-type cnmes. I mean, § would never have knewledge to know the things Lknow
aboumt how much money he put down on the car, I just wouldn't know certain things that

know unless I was invoived, you know :

Anything ¢lse, 1 know we've asked you a milon guestions, that, that we might not have
asked you ioday thal you think are relevant or, or something that we would want to
know?

No, but if I tiunk of any ['ll give you a call.

Okay.

Okay.

And there nnight just be a tme that we might have follow-up questions based on other
mlerviews thal we might do or other questions that we might ask and we just --

{(Uninteligible).

- would, would like to ask that we be able to call you guys and possibly --

Suze.

-- schedule something at a jaler date ifneed be.

Olcay.

And, and as we talked earlier, we would encourage you to, uh, at, al yoar convealence
and at your proper time that, uh, apparently the things thai you've told us here today
certmnly lead usto believe that there's a possibility that violattons of NCAA legislaiion

occurred. And we would, uh, swengly eocourage you, as, as we menboned at your
convenience and not to jeopardize your civil lawsuit to cooperate with a represcntaiive
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fiom the University of Southern California, from the Pacific, ub, 10 Conference. Se, 1.}
hope that you will all consider that and do so at the appropriate time.

LL:. Okay.

R1: Al right. And --

AC:.  And again, just, this all remains confidential. We agrced, ub, we agreed not to share Lhis
mfommation untit such time that you guys, unless it is leaked to the media and, and again,
that we would have share al that time. So we're all in ag?emncnt on that.

PW:  Wc arc in agrecment on that.

RY Okay.

AC: Okay.

RI: And with that, we're gomna conclude --

AC:  Thaok you for your time.

RJ: --uh, wc're gonna conclude the intervicw with Lloyd Lake. And Lloyd, onbehalf of the
NCAA, we greatly appreciatc your cooperation,

LL:  Uh-huh.

R Ard, uh, with that it 3s approximately, uly, 20 to, uh, 200 7. We're gonna cunchude the
interview with Lloyd Lake. ['m Rich Johanningmeier, the date again is November 6,
2007,

[End of Recording]

RATsme

Anachment(s)
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The National Collegiate Athletic Association

Statement of Confidentiality

i _t J o) %/_‘Cl ‘ % ij ]‘:. , undersland that this interview condueted by the
NCAA enfdrcement stafl reviewing information conceming passible violations of NCAA

legisiaon 33 confidential. Tn that regard, 1 agree not (o relense sny inforinalion
discussed, inchuding iafnomation reeorded through the wse of a sowrt reporter or any
muezchanicat device or work product thereof, to any individuat (other han & my gersonal
legat counsel) or organfzation for any purpose whatsoever, inclwding but ot imited fo,
reproduction i the media

I muderstand that my release of the woorded information or the actual tape or [acsimis
thereaf is contrary to NCAA Bylaw 32.3.9.1 4. [ also understind that iT{ elect to vtelize a
court reporter For Lhis interview, [ will pay the costs and provide a copy of ol mlcrvicw
trunscripts revigwed by me to the snforcement stafi and other parties in stiendance at the
intervicw.,

f undenstand 2nd agres that (lxc-[;JCAf\ enforcement staff moy share this recording with
the NCAA smember instinsiion under inguiry ( L @F Sournegn CAliformg:
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